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SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci Rozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglasno trže-
nje: Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-43, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delovni
čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure,
sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 7 je 
priloga 72. številke Gorenjskega glasa, 9. septembra
2011. V nakladi 5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinj-
stva v občini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

Na naslovnici: Srebrne mladinke PGD Zbilje z
mentorji in predsednikom društva,
foto: Gorazd Kavčič

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    
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Nudi vsak dan 
v tednu 
odlične pice, 
dnevna kosila 
in druge jedi 
po naročilu.

☎ 01/362 12 20

LETNI 
VRT

VSAK TEDEN NOVE AKCIJE
RAZLIČNE VRSTE SOLAT ...
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BREZ TVEGANJA- 
 100 % Vračilo denarja 

�� 100 % Naravno ! 
�� Na voljo brez recepta ! 
�� Brez stranskih učinkov ! 
�� Učinkuje 72 ur po zaužitju 
�� Odpravlja predzgodnji izliv 
�� Povečuje spolno moč 
�� Ne vpliva na leta !!!!!!!!!!!!! 

 Način pošiljanja ?   
 1.) Navadno pošiljanje  (poštar pošiljko prinese 
domov)   
2.) Poštno ležeče (100 % Anonimno, osebni prevzem) 
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Oglasi
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OD 9. SEPTEMBRA DO 9. OKTOBRA 2011
VVSSAKAKO SOBOO SOBOTTO IN NEDELJOO IN NEDELJO

KILOGRAM DOMAČEGA POLBELEGA KRUHA 9999 centov
Obiščite nas in se prepričajte!

Odpiralni čas: ponedeljek - petek od 7. - 19. ure, sobota od 7. - 17. ure, nedelja od 8. - 12. ure 

Tel. 01/3612 445 M-SFINGA
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Nov poklic poveča vaše zaposlitvene
možnosti.

Vpišite se v izredno izobraževanje
in pridobite nov poklic ali pa 
višjo stopnjo izobrazbe:

PREDŠOLSKA VZGOJA 
EKONOMSKI TEHNIK 
GASTRONOMIJA IN TURIZEM
ADMINISTRATOR 
TRGOVEC 
BOLNIČAR - NEGOVALEC 
MATURITETNI TEČAJ 
PRIPRAVA NA MATURO

Pokličite za informacije: 
04/506 13 60 ali si oglejte spletno stran:
www.lu-skofjaloka.si.

-
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Prireditve september 2011 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Sobota, Odhod s parkirišča Slikarski izlet za otroke KUD Zbilje 040/295 168
17. 9. 2011 na Zbiljah v Arboretum Volčji Potok ali 041/862 012.

(pri gasilnem domu), (V primeru dežja odpade ali
ob 10. uri Obvezne predhodne najave) andreja.erzen@gmail.com

Sobota, Pred BC PODARIM DOBIM DRUŠTVO DU MEDVODE 
24. 9. 2011 Medvode UPOKOJENCEV 01/361 22 02 

MEDVODE Darila zbirajo v prostorih
DU Medvode že 12., 15., 

19. in 22. sept. 2011,
od 9. do 11. ure

Sreda, Knjižnica Medvode, Odprtje razstave - Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
28. 9. 2011 ob 19.30 Tjaša Korbar: Malo drugače 01/361 30 53

Petek, Dom Krajanov Sora, Premiera KUD OTON ŽUPANČIČ Info: 
30. 9. 2011 ob 19.30 STEVARDESE PRISTAJAJO SORA nada.podviz@gmail.com

Sobota, Dom Krajanov Sora, STEVARDESE PRISTAJAJO KUD OTON ŽUPANČIČ Info:
1. 10. 2011 ob 19.30 SORA nada.podviz@gmail.com

Nedelja, Dom Krajanov Sora, STEVARDESE PRISTAJAJO KUD OTON ŽUPANČIČ Info:
2. 10. 2011 ob 19.30 SORA nada.podviz@gmail.com

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ticmedvode@tzm.si.
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Začelo se je novo šolsko leto. Na vseh štirih
medvoških osnovnih šolah in v Vrtcu Medvo-
de smo vprašali, koliko otrok so sprejeli, če so
imeli poleti kakšne večje investicije in še, ka-
teri bodo njihovi glavni projekti med letom.

Primož Jurman, ravnatelj OŠ Preska: ”V
letošnjem šolskem letu imamo na vseh treh šo-
lah skupaj 466 učencev (Preska 384, Sora 60,
Topol 22). V Preski imamo 40 prvošolčkov, v
Sori 17 in na Topolu tri. Večjih investicij letos
nismo imeli, predvidena sredstva smo delno
porabili že med letom, predvsem zaradi nujnih
intervencij (vodoinštalacijska dela). Počitnice

smo izkoristili za vzdrževalna dela, beljenje
učilnic, na novo smo opremili večnamenski
prostor (platno, projektor, omare), na novo
smo položili talne obloge na balkonu v telo-
vadnici, poleg tega smo opravili obnovitvena
dela na strelovodih. Podobno kot lani bomo
tudi letos vključeni v projekt Comenius, ki je
dvoletni evropski projekt, imeli bomo nekaj
šolskih projektov. Letos nov je celoletni pro-
jekt ob 80-letnici stare šole v Preski, na šoli na
Topolu uvajamo učenje v naravi ”Gozd je
skrivnost”, poleg tega tam uvajamo naravo-
slovni vikend, ki ga bomo ponudili drugim šo-
lam in VIZ v občini.”

Vojko Bizant, ravnatelj OŠ Medvode: ”V
letošnjem šolskem letu imamo vpisanih samo
21 prvošolcev, vseh skupaj učencev na šoli pa
je 312. Z denarjem za investicijsko vzdrževanje

smo naredili le najosnovnejša popravila in po-
belili najnujnejše prostore. V načrtu smo imeli
tudi namestitev sončne elektrarne na strehi
šole, vendar smo na žalost naleteli na nerazu-
mevanje s strani ustanovitelja, občine. Letos
praznujemo 30-letnico ustanovitve šole Med-
vode. Proslavo bomo imeli 13. oktobra.”

Martina Kutnar, ravnateljica OŠ Pirniče:
”Na Osnovni šoli Pirniče imamo v letošnjem
šolskem letu 230 učenk in učencev, od tega 35
prvošolcev. Poleti smo uredili stranski vhod v
šolo in v telovadnico, ki je bil zaradi posedanja
terena in dotrajanosti nevaren. Prav tako smo

obnovili parket v telovadnici (brušenje, lakira-
nje, nove črte igrišč). Kar se projektov tiče, se
delo organizira med šolskim letom pri posa-
meznih predmetih, še posebej pri izbirnih.
Večja šolska projekta bosta Prepevalnica strič-
ka Janeza (november 2011, letos sodelujejo
učenci pevci prvega triletja) in Babi, dedi, gre-
va skupaj (šolski projekt sodelovanja z babica-
mi in dedki oz. starejšimi občani kraja). Vklju-
čili smo se v slovenski projekt Simbioz@ -
Ostanimo v stiku. V tednu od 17. do 21. okto-
bra bomo odprli vrata računalniške učilnice za
brezplačne tečaje. Prostovoljci, tudi naši učen-
ci, bodo pomagali pri izobraževanju. Več o
tem in možna prijava prostovoljcev in udele-
žencev na spletni strani www.simbioza.eu. V
naši občini smo edini, ki smo se prijavili v pro-
jekt. Poleg tega bomo tudi v tem šolskem letu

sodelovali v akciji Očistimo Slovenijo, ki jo
bomo imeli 24. marca. Nadaljujemo s sodelo-
vanjem z zamejsko šolo iz Avstrije LŠ Šentle-
nart pri Sedmih studencih. Učenci te šole bodo
sodelovali na prireditvi Prepevalnica strička
Janeza, spomladi pa se bodo 4. razredu pridru-
žili v šoli v naravi na Srednjem Vrhu.”

Na OŠ Simona Jenka Smlednik imajo v le-
tošnjem šolskem letu 212 učencev. Ravnatelj
šole je Marko Valenčič. 1. septembra je pri
njih prvič šolska vrata prestopilo 24 prvošol-
čkov. Poleti so imeli nekaj investicij: nova
okna v nekaterih pisarnah in v eni učilnici,
uredili so šolsko igrišče in obnovili igrala, ure-
dili ekonomično in varnostno razsvetljavo, ku-
pili interaktivno tablo in nekaj računalnikov
ter zamenjali počene in dotrajane ploščice v
kuhinji. Našteli so še projekte, v katere bodo
vključeni: Prva pomoč - zdravstveno varna
šola, Vzdržljivost pri športni vzgoji, ”Opolno-
močenje” učencev z izboljšanjem bralne pis-
menosti in dostopa do znanja, Sodelovanje z
društvom Barka, 200-letnica obstoja šole v
Smledniku (začnejo se priprave na ta dogo-
dek), Zbiranje tekstila, EKO šola, EU sadje,
Pitje vode, Fit klub, Spodbujanje ne kajenja,
Policist Leon svetuje in Zdrava šola.

V vrtec vključenih več kot 
šeststo otrok

V vrtec Medvode je trenutno vključenih 615
otrok. ”Kakšnih večjih investicij nismo imeli,
ker smo iz proračuna za investicije dobili 40 ti-
soč evrov za vseh sedem lokacij. S tem denar-
jem smo kupili predvsem prepotrebno opremo
za nemoteno delovanje kuhinje in pralnice, se-
veda z upoštevanjem širjenja vrtca in gugalni-
co za enoto v Pirničah. V okviru rednega vzdr-
ževanja smo prebelili enote: Smlednik, Pirniče
(odločba zdravstvene inšpekcije), Medvoško,
kjer smo obnovili tudi talne obloge, prav tako
smo v enoti Preska obnovili talne obloge v
garderobnem delu vrtca. Začetek septembra
otroci prvič vstopajo v nov prizidek v Sori,” je
pojasnila Romana Epih, ravnateljica Vrtca
Medvode. 

Letos bodo vključeni v naslednje projekte:
nadaljevanje vseslovenskega projekta Prvi turi-
stični koraki in Eko šole kot način življenja,
Eko bralna značka, zbiralna akcija papirja, za-
maškov, baterij, tonerjev, Mreža mentorskih
vrtcev, povezovanje teorije in prakse v navezi z
Zavodom za šolstvo RS, Projekt ”Kolesarček”
v sodelovanju z Občino Medvode za sto otrok,
Medvodko bere (bralna značka v povezavi s
Knjižnico Medvode), Medgeneracijska sreča-
nja, Med za zajtrk, vseslovenski projekt, Gibal-
ne urice, Zlati sonček v starejših oddelkih, E -
šolstvo pod okriljem MŠŠ, projekt pa je finan-
ciran iz ESS sredstev (spletna zbornica, excel,
digitalna fotografija).

Maja Bertoncelj, 
foto: Peter Košenina

V šole vstopilo 140 prvošolčkov
S 1. septembrom je šolski prag v medvoški občini prvič prestopilo 140 prvošolčkov, največ na OŠ Preska. 

V Vrtec Medvode vključenih 615 otrok.

Počitnic je konec. Minuli teden so šolarji znova sedli v šolske klopi.
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Prostih mest v Vrtcu Medvode tudi v novem
šolskem letu ni dovolj. Vključenih je 615 otrok,
na čakalni listi pa jih je skupaj kar 195. Podro-
bna statistika kaže, da je na sprejem s 1. sep-
tembrom čakalo in še čaka 128 otrok, od tega
95 občanov Medvod. Za vstop do 31. decembra
letos jih je prijavljenih 39 (25 občanov Med-
vod), za vstop do 31. marca prihodnje leto pa
28 (26 občanov Medvod).

Pri gradnji vrtcev vse ne gre po načrtih. Vr-
tec v Sori je zgrajen, s septembrom vanj vsto-
pa 31 otrok v dveh oddelkih: enem za prvo sta-
rostno obdobje in enem kombiniranem. Vrtec
je v prizidku pri osnovni šoli. Gre za dislocira-

ni oddelek Sora enote Ostržek. Kot smo izve-
deli, je uradno odprtje načrtovano v tednu
otroka, prvi teden oktobra. Gradnja pa zamuja
pri vrtcu v Smledniku. Graditi so ga začeli že
v začetku leta, a še nič ne kaže, da bi bil prav
kmalu odprt, čeprav bi po terminskem planu
moral biti opravljen že tehnični pregled. Kdaj
bo lahko sprejel otroke, ni jasno. 

Jasno pa je, da občina Medvode za investicije
v vrtce ne bo dobila denarja iz državnega prora-
čuna. Že nekaj časa so znani rezultati razpisa
Ministrstva za šolstvo in šport za sofinanciranje
investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu in za
vključitev v načrt razvojnih programov državne-

ga proračuna v letošnjem letu. Prijavile so se 103
občine s 87 projekti v vrtce in 61 projekti v
osnovno šolstvo. Za sofinanciranje investicij v
vrtcih je zagotovljenih le sedem in pol milijonov
evrov, v osnovnem šolstvu pa štirinajst milijonov
evrov. Za sofinanciranje investicij v vrtcih je bilo
izbranih enajst projektov, od tega kar šest Mest-
ne občine Ljubljana. Med neizbranimi projekti
je na prvem mestu prav projekt Občine Medvo-
de za nov vrtec v Smledniku. Neuspešni so bili
tudi s projektom za nova vrtca v Pirničah in v
Sori, pa tudi za investicije v vrtec v Medvodah. 

Maja Bertoncelj, 
foto: M. B., Peter Košenina

Vrtec v Sori je, v Smledniku zamuda
Otroci v začetku septembra vstopajo v nov vrtec v Sori, kjer je v dveh oddelkih prostora za 31 otrok. 

Na sprejem čaka še 195 otrok, od tega jih je 128 prijavljenih na vstop s 1. septembrom, 95 občanov Medvod.

Precej bolj gladko pa je šlo pri vrtcu v Sori, dislociranem oddelku enote Ostržek.V Smledniku gradnja vrtca ne poteka po načrtih. 

Občina Medvode je na svoji spletni strani 8. avgusta objavila razpis-
povpraševanje po interesu za začetek dejavnosti v poslovni coni Jepr-
ca. Objavljen je tudi v tokratni številki Sotočja. Interesente zbirajo za
prvi del cone, medtem ko v načrtovanem drugem delu gradnja še ni
možna.

O poslovni coni smo takrat pisali tudi v Gorenjskem glasu. Izjavo je
dal podžupan Občine Medvode Saša Ciglar in zatrdil, da so se projek-
ta lotili zelo resno in odgovorno. Med drugim je dejal: ”Na tem projek-
tu bo delala posebna skupina. Ko bomo dobili dovolj interesentov za
gradnjo, bomo organizirali skupni sestanek, prisluhnili njihovim že-
ljam in predstavili, kaj lahko ponudimo. Osebno si želim, da bi šli v iz-
vedbo projekta že prihodnje leto.” Na objavljen razpis in na članek so
se z izjavo za javnost odzvali v LDS Medvode, kjer sicer poudarjajo,
da se močno zavzemajo za boljše pogoje razvoja gospodarstva v obči-
ni Medvode. Kot so med drugim zapisali, podpisana sta predsednica
Alenka Žavbi Kunaver in podpredsednik Mitja Starman, je po njiho-
vem ”več kot deset let trajajoča zgodba o nastajanju obrtne cone Jepr-
ca primer, kako se stvari ne delajo. Izgradnja obrtne cone je finančno
in tudi okoljsko zahteven projekt, ki zahteva premišljene, predvsem pa
strokovne rešitve”. Konkretno očitajo, da občina obljublja možnost
gradnje in nakupa parcel, ki niso v celoti v njeni lasti, niso komunalno
opremljene, da očitno ne vedo, kakšna bi bila lahko cena komunalno
opremljenega zemljišča v coni in še, da je želja po izvedbi projekta že

v prihodnjem letu glede na pogoje utopija. Želijo pojasnila v zvezi z
aktivnostmi pri projektu. 

Za odgovore smo se na občino obrnili tudi mi, a jih do zaključka re-
dakcije nismo prejeli. 

Maja Bertoncelj

Aktivnosti za poslovno cono Jeprca

Za poslovno cono Jeprca zbirajo potencialne interesente. Na sliki v ospredju 
delavnice Društva Barka, ki jih bodo odprli prihodnji mesec. 
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Po jezeru kar s kolesom
Ste vedeli, da lahko kolesarite tudi po vodi, in to celo po Zbiljskem

jezeru? Vodni kolesi sta novost v ponudbi Turističnega društva Zbi-
lje in prava atrakcija. Kot smo izvedeli, vožnja z njim ni zahtevna,
saj je kolo stabilno, na jezero in okolico pa imate razgled z višje toč-
ke, kot če ste v čolnu. M. B.

Obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdravstvene ustreznosti pit-
ne vode in obvladovanju tveganj na vaških vodovodnih sistemih (VVS)
uporabnike pitne vode iz naslednjih VVS obveščamo, da je potrebno
vodo za uporabo v prehrambne namene obvezno prekuhavati:

VVS Golo Brdo - Polana VVS Žlebe - Seničica
VVS Mamovec - Tehovec VVS Žlebe - Studenčice
VVS Žlebe - Jetrbenk

Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode in obvla-
dovanju tveganj na posameznih VVS ter poročila o preskusih posa-
meznih vzorcev pitne vode so stalno dostopna na spletnih straneh
Občine Medvode. Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževa-
nja sistemov za oskrbo s pitno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov
so objavljena na spletnih straneh Inštituta za varovanje zdravja RS.

Občina Medvode
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Se lahko uvodoma na kratko predstavite?
”Ne morem si predstavljati, da sem se šele

pred desetletjem preselila v Medvode, ker se
mi zdi, da sem tu že od nekdaj. Svojo univer-
zitetno izobrazbo sem nadgradila z delom na
gospodarskih tujih projektih in nato večletnim
delom v državni upravi, kjer sem uspešno pre-
magovala proračunske zagate in črpanje evrop-
skih sredstev za projekte.”

Kako to, da ste se odločili za vstop v poli-
tiko?

”Pustila sem se prepričati ljudem, ki me naj-
bolj cenijo.” 

Kakšen je vaš način dela v občinskem sve-
tu?

”Vedno se trudim zaznavati koristne pobude,
ki bi lahko vodile v kakovostno izboljšanje živ-
ljenja naših občanov. Že pri kandidaturi smo se
zavezali določenim projektom. Zelo pomemb-
no se mi zdi spremljati uresničevanje zastavlje-
nih ciljev. Bistveno je presegati osebne inte-
rese pred javnimi, ker so lahko zaviralni pri sa-
mem razvoju Medvod.” 

Kakšen je za vas dober svetnik?
”Dober svetnik je tisti, ki opraviči zaupanje

volivcev z njihovim glasom, torej tisti, ki dose-
ga rezultate za javno dobro, ki so vidni vsem
volivcem. Svetnik mora biti predvsem stroko-
ven, komunikativen, povezovalen in verodo-
stojen. Poznati mora družbeno okolje v občini,
probleme, izzive, imeti rešitve, sprejemati raz-
nolikost rešitev pri obravnavi posameznih za-
dev v občini.”

Ste aktivni še na katerih drugih področjih
v občini? 

”Aktivna sem v občinskem Odboru za turi-
zem in gostinstvo, ki ga vodim, sem članica
Odbora za komunalno dejavnost, sem pred-
stavnica občine Medvode v Forumu RDO
Ljubljana - Osrednja Slovenija, sem članica
Sveta Krajevne skupnosti Medvode Center,
članica Komisije za nadzor gradnje in ureditve
v 1. etapi izgradnje za območje urejanja Na

Klancu ter predstavnica občine v dveh svetih
javnih zavodov.”

Kaj v občini najbolj pogrešate? 
”Najbolj pogrešam več mestnega utripa v

Medvodah, več povezanosti med krajani, mor-
da stike na bodoči pokriti tržnici, druženje v
nekakšnem izobraževalnem centru, poveza-
nost z medvoškim zaledjem. Ker imajo Med-
vode z okolico ogromno potenciala, predvsem
turističnega, bi širše regionalno povezovanje
krajanom nudilo velik zagon.”

Vaše pozitivne in negativne lastnosti?
”Menim, da imam malo negativnih lastnosti,

o dobrih pa naj raje spregovorijo drugi.”
Kako preživljate prosti čas?

”Prosti čas najraje preživljam v naravi, na
sprehodu, ampak vedno na nek način aktivno:
kako bi lahko določeno krajevno prednost
predstavili tudi drugim?

Na kateri dosežek v življenju ste najbolj
ponosni?

”Dosežke, ki jih je kar nekaj, v zasebnem
življenju in v službenem okolju, je vedno zno-
va potrebno ocenjevati - a ne glede na to, bom
vedno ponosna na vse, kar sem do sedaj dose-
gla, čeprav moje življenje še ni zaključena
zgodba. Sem človek, ki gleda v prihodnost in
se ne ukvarjam pretirano s preteklostjo.”

Za konec še vprašanje o aktualni tematiki
v vašem kraju: kaj je največji problem kra-
ja in kako bi ga rešili?

”Zelo konkretna bom: problemov je veliko.
Nujno je podaljšanje proge mestnega prometa
do Smlednika, namestitev brvi čez Savo in
Soro, ki bi omogočile večjo mobilnost med
krajani, kolesarske poti z dodano ponudbo ku-
linarike ob njih. To bi bil praktičen preskok v
turistično družbo. Predvsem pa ne moremo
spregledati prometnih zagat, katerih rešitev
morda niti ni tako zahtevna, kot nam jo skuša-
jo predstaviti. Problem Medvod je tudi po-
manjkanje delovnih mest. Po industrijski eri je
morda na vrsti kaj bolj turističnega. Bolj Zele-
nega? V zvezi s prometom se nam obvoznica
odmika v prihodnost, zaradi pomanjkanja
sredstev v proračunu države. Ali smo priprav-
ljeni to mirno sprejeti? Glede delovnih mest so
možne kratkoročne rešitve pri organiziranju
Centra odličnosti na tehnološkem področju,
organiziranju Inštituta s področja znanosti, v
podjetniškem inkubatorju ipd. Dolgoročne so
možnosti ustvarjanja dodatnih prihodkov na
področju turistične ponudbe in kmetijstva z
lastno prehransko oskrbo. Aktualni problem je
ureditev komunalne infrastrukture po direkti-
vah EU. EU sredstev se v ta namen ni črpalo,
pa bo potrebno.”

Maja Bertoncelj, foto: osebni arhiv

V prostem času v naravi
Predstavljamo nove obraze v medvoškem občinskem svetu: Zdenka Bokal iz Medvod, 

svetnica Slovenske demokratske stranke (SDS).

Zdenka Bokal: ”V politiko sem vstopila, ker sem se
pustila prepričati ljudem, ki me najbolj cenijo.”
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OBČINA MEDVODE
OBČINSKA UPRAVA
Cesta komandanta Staneta 12
1215 Medvode

Občinska uprava Občine Medvode na podlagi Pravilnika o nagradah
študentom Občine Medvode (Uradni list RS, št. 29/06, 56/10 in
67/10 - popr.) objavlja

Javni poziv
k oddaji vlog za dodelitev nagrad študentom Občine

Medvode v letu 2011

1. Predmet poziva:
Nagrade se podeljujejo študentom dodiplomskih študijskih pro-
gramov prve stopnje (visokošolski strokovni in univerzitetni študij)
ter podiplomskih študijskih programov druge (magistrski in eno-
viti magistrski študij) in tretje stopnje (doktorski študij), ki so dr-
žavljani Republike Slovenije in imajo stalno prebivališče v občini
Medvode.
Nagrade se podeljujejo tudi študentom prejšnjih dodiplomskih
programov na najmanj visokošolskem študiju, dodiplomskim di-
plomantom in študentom, ki pridobijo strokovni naslov po progra-
mu za pridobitev specializacije ali znanstveni naslov po programu
za pridobitev magisterija znanosti ali doktorata znanosti.

2. Pogoji za pridobitev nagrade:
-  v študijskem letu 2010/11 opravljen letnik dodiplomskega štu-

dija, pridobljena diploma ali pridobljen naslov po specialistič-
nem, magistrskem ali doktorskem študiju; 

-  študent, ki kandidira za nagrado za opravljen letnik, mora ime-
ti opravljene vse obveznosti po programu (izpite, vaje, seminar-
ske naloge) za letnik, za katerega uveljavlja pravico do nagra-
de ter povprečno oceno najmanj 8; 

-  študent dodiplomskega študija ob izpolnitvi vseh obveznosti za
letnik in ob 

-  pridobitvi diplome ne sme dopolniti 30 let, študent podiplom-
skega študija pa ob pridobitvi naslova ne sme dopolniti 35 let. 

3. Način in rok za prijavo:
Vlogo je potrebno posredovati na naslov: Občina Medvode, Ce-
sta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, do vključno 10. ok-

tobra 2011, oziroma mora biti najpozneje ta dan oddana na poš-
ti kot priporočena pošiljka.
Vloga mora biti oddana v zapečatenem ovitku z oznako ”Ne od-
piraj - prijava na javni poziv- študentje”.
Vloga je popolna, če ima priložene vse obvezne priloge in poda-
tke, določene v dokumentaciji, ki je sestavni del tega poziva.
Nepopolne vloge, vloge, oddane po izteku roka, in vloge, ki jih
ne bo vložila upravičena oseba, bodo s sklepom zavržene. Ob-
činska uprava bo za dopolnitev vlog pozvala le tiste kandidate,
pri katerih iz predloženih dokumentov ne bo mogoče ugotoviti
upravičenosti do nagrade. 

4. Zahtevana dokumentacija:
Obrazec vloge lahko zainteresirani dobijo v razpisanem roku v
Oddelku za družbene dejavnosti Občine Medvode ali na splet-
nem mestu www.medvode.si.

5. Okvirna vrednost razpoložljivih sredstev, namenjenih za predmet
tega javnega poziva, je 50.000,00 EUR.

6. Višina nagrade za leto 2011 znaša:
-  za doktorat 1.187,00 EUR;
-  za magisterij znanosti ali specializacijo 

po univerzitetnih programih 958,00 EUR;
-  za magisterij stroke 711,00 EUR;
-  za diplomo 474,00 EUR;
-  za opravljen letnik na dodiplomskem študiju 238,00 EUR.

Vrstni red dodeljevanja nagrad vse do porabe proračunskih sred-
stev je enak vrstnemu redu po alinejah te točke.

7. Rok, v katerem bodo prijavitelji obveščeni o rešitvi vloge:
Občina bo prijavitelje o svojih odločitvah obvestila najkasneje do
10. novembra 2011.

8. Kontaktni osebi:
-  Tatjana Komac; tatjana.komac@medvode.si; 01/361-95-25
-  Sonja Rifel; sonja.rifel@medvode.si; 01/361-95-43

Številka: 110-8/11-2
Datum: 5. 9. 2011

Vanja Debeljak, l.r.
vodja občinske uprave 

OBČINA MEDVODE
ŽUPAN
Cesta komandanta Staneta 12
1215 Medvode

POSLOVNA CONA JEPRCA - 
NOVA RAZVOJNA PRILOŽNOST

RAZPIS-POVPRAŠEVANJE PO INTERESU ZA PRIČETEK
DEJAVNOSTI V POSLOVNI CONI JEPRCA

Občina Medvode je leta 2009 sprejela Odlok o občinskem lokacij-
skem načrtu za območje urejanja PD 12/1 Jeprca, v katerem se lah-
ko izvajajo naslednje dejavnosti:
Manjše obrtno proizvodnje, transportne, storitvene, poslovne, ko-
munalne, trgovske in gostinske dejavnosti, šport in rekreacija.

Občina Medvode s tem razpisom poziva gospodarske subjek-
te, da prijavijo interes po gradnji oziroma nakupu poslovnih
prostorov.

Poslovna cona Jeprca je namenjena novim domačim in tujim vlaga-
teljem in predstavlja širitev tradicionalnega uspešnega gospodarske-
ga delovanja na območju Občine Medvode.

Poslovna cona Jeprca razpolaga s skupno površino 55.835,0 m2,
od tega je skupna površina gradbenih parcel 39.466,2 m2 z mož-
nostjo razširitve. Po predvidenem zazidalnem načrtu je na voljo več-
je število zemljišč v velikosti od 1.000 m2 do 2.500 m2 z možnostjo
združitve več gradbenih parcel glede na potrebe investitorja.

Poslovna cona Jeprca nudi s svojo ugodno lego ob glavni regionalni
cesti Ljubljana-Kranj, bližino do avtoceste A2, bližino do letališča Jože-
ta Pučnika idealne logistične pogoje in s tem velik razvojni potencial.

Prijave oz. povpraševanja pošljite na Občino Medvode, Cesta 
komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, Podžupan Saša Ciglar.

Telefon za informacije: 01/361 95 10, 
e-pošta: sasa.ciglar@medvode.si
GSM: 040/335 010

Stanislav Žagar
Župan
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Letos mineva sedemsto let od prve omembe
vasi Zbilje. V praznovanje obletnice so se
vključila vsa društva in organizacije v kraju,
obeležili so jo s številnimi prireditvami in jo
izkoristili za medsebojno druženje. Osrednja
prireditev je bila 3. septembra zvečer na Va-
škem trgu, poimenovali pa so jo Utrgajmo tre-
nutek. 

Skozi kulturni program in projekcijo so pred-
stavili zgodovino Zbilj, od prve omembe kraja,
zgodbe o postavitvi cerkve sv. Janeza Krstni-
ka, do danes. Slišali smo, da so zbiljski kmetje
v preteklosti vir dodatnega zaslužka iskali v
prodaji savske mivke in v premogu. Novejšo
zgodovino vasi pa je zaznamovalo jezero, ki je
nastalo leta 1953. V programu, ki sta ga pove-
zovala Lucija Fabjan in Nejc Smole, pod reži-
jo prireditve pa se je podpisal Blaž Brešan, so
zapele Sestre Trobec Žagar, zaigrali člani
KUD Smlednik, predstavili so se zbiljski gasil-
ci in Društvo Barka. Ob sedemstoti obletnici
so uradno odprli novi Vaški trg, kjer pravijo, da
se bo v prihodnje veliko dogajalo. Ta čast je s
prižigom luči nove javne razsvetljave pripadla
Petri Možina, krajinski arhitektki, ki je načrto-
vala njegovo ureditev, pa tudi celotno ureditev
Zbiljske dobrave. Kdaj bo v celoti urejena, je
odvisno predvsem od pridobivanja denarja.

Dokument našli na Dunaju
Zbiljska dobrava je nastala po sanaciji Zbilj-

skega jezera, ki so ga leta 1995 izvedle Savske
elektrarne. Na prireditvi je spregovoril direktor
Savskih elektrarn Ljubljana Drago Polak, kra-
janom čestital ob visokem jubileju, in med
drugim poudaril, da je pomemben del zgodo-
vine Zbilj povezan s Savskimi elektrarnami,

predvsem s HE Medvode, ki je omogočila dru-
gačen način življenja in razvoj turizma. V ime-
nu Občine Medvode je govoril podžupan Saša
Ciglar. Osrednji govornik na prireditvi pa je
bil Iztok Pipan, predsednik organizacijskega
odbora obeleževanja obletnice: ”Ko sem pred
tremi meseci bral zapiske dolgoletnega tajnika
TD Zbilje Lada Ločniškarja, sem v njih našel
podatek, da naj bi se Zbilje prvič omenile leta
1311. Sledilo je iskanje dokumenta, ki smo ga
našli na Dunaju v avstrijskem državnem arhi-
vu. Zbilje so bile dolgo vrsto let vas s tradicio-

nalno vaško strukturo, kjer se daleč v zgodovi-
no hiš držijo domača imena, ki seveda ostajajo
še danes. In ta klasična vas se je skozi stoletja
le malo spreminjala, bila je navezana na kme-
tijstvo in ni izstopala iz povprečja vasi na in ob
Sorškem polju. Po nastanku jezera pa je vas

doživela slovensko prepoznavnost, razvila se je
v turistični kraj, priljubljen za nove naseljence.
V zadnjih desetletjih se je razširila iz dobrih
petdeset hiš na sedanjih 260. Današnja priredi-
tev je priložnost, da se srečamo vsi tisti, kate-
rih rod že nekaj generacij živi v Zbiljah, kot
tudi vsi tisti, ki ste se v Zbilje priselili v zad-
njih letih. Da se spoznamo, stkemo nove vezi
in damo kraju energijo za nadaljnjo uspešno
življenje.” 

Po koncu uradnega dela je sledilo še druženje
številnih krajanov, ki so se zbrali na osrednji
prireditvi praznovanja visokega jubileja kraja,
v katerem živijo.

Maja Bertoncelj

Nekdaj Swille, danes Zbilje
V Zbiljah praznujejo sedemsto let od prve omembe kraja. Ob obletnici so pripravili številne prireditve 

in uradno odprli novi Vaški trg.

Na novem Vaškem trgu so se zbrali številni krajani.

Iztok Pipan je prevzel kopijo prvega zapisa o Zbiljah, Petra Možina pa je prižgala luči na novem trgu in javno
razsvetljavo.

Prireditve ob praznovanju sedemstolet-
nice prve omembe Zbilj so se začele 2.
septembra, zaključujejo pa se 9. septem-
bra. Poleg osrednje prireditve so pri-
pravili še uzvočevanje, slikanje v nara-
vi, tržnico domačih in umetniških izdel-
kov, plein air slikanje, žegnanjsko sv.
mašo, blagoslov vaškega trga, otroško
predstavo Medvedek Pu, ogledali ste si
lahko filme pod zvezdami s predvaja-
njem arhivskih filmskih zapisov poveza-
nih z Zbiljami, v tem tednu pa prisluhni-
li Jesenskim serenadam. 
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Slikajo ob jezeru
Sobotne dopoldneve med 10. in 12. uro lahko preživite ob slikanju in

v družbi otrok. V KUD Zbilje letos prvič organizirajo sobotne likovne
delavnice na dobravi ob Zbiljskem jezeru, ki jih izvajajo v sklopu pro-
jekta Slikanje v naravi za otroke. Delavnice so brezplačne, saj projekt
sofinancira Občina Medvode. Z obiskom so zadovoljni. ”Starši in otro-
ci lahko ob upodabljanju različnih motivov, živali, rastlin in pravljičnih
bitij več časa preživijo skupaj v ustvarjalnem vzdušju in se naučijo kaj
novega,” je pojasnila Andreja Eržen, vodja projekta. Delavnice bodo
predvidoma potekale še do sredine septembra. M. B.

Devetič baletni poletni seminar
Baletna šola Stevens vsako leto v Naklem organizira Gorenjski balet-

ni poletni seminar, na katerem poučujejo priznani slovenski ter tuji pe-
dagogi. Letos so bili to Alenka Laufer Ribič, primabalerina iz Maribo-
ra, Petar Đorđevski, solist v Opera in balet Ljubljana, Rita Pollacchi,
solistka v Opera in balet Ljubljana, pianistka Kaja Lomovšek, korepe-
titorka na Srednji baletni šoli v Ljubljani, ter Andrew Stevens in Nena
Vrhovec Stevens, organizatorja in vodja seminarja. Letošnji je bil že
deveti, potekal je od 16. do 26. avgusta, udeležilo pa se ga več kot tri-
deset udeležencev. Učili in izpopolnjevali so se v klasičnem baletu, va-
jah na konicah prstov, ženskih in moških solo variacijah, in kar je v
Sloveniji ena izmed redkosti: klasičnem pas de deux (plesu v dvoje). 

M. B., foto: Tina Dokl

Pri spomeniku ob cesti Zavrh-Smlednik, pri
golfskem igrišču, so se 20. avgusta zbrali vsi
tisti, ki so se prišli poklonit v spomin na pet
talcev, ki jim je nemški okupator 22. avgusta
leta 1941 prav na tem mestu vzel življenje.

Dogodek izpred sedemdesetih let je opisal
osrednji govornik na prireditvi Vladimir Ber-
toncelj, predsednik Zveze borcev za vrednote
NOB Medvode: ”Po ustanovitvi Kamniškega
bataljona so partizani na eni od načrtovanih ak-
cij želeli izvesti atentat na nemške policiste, ki
naj bi se peljali iz Kranja po cesti skozi Smled-
nik in naprej v Litijo. Žal je po naključju prišlo
do tragičnega dogodka. Iz zasede so partizani
streljali na osebni avto, v katerem pa je bila ba-
ronica Lazarini, gospa Gerta iz Smlednika, ki je
za posledicami strelnih ran umrla. Zaradi tega
dogodka so policisti iz taborišča Begunje pripe-
ljali na to mesto pet zapornikov, ki so bili ve-
činoma doma s kamniškega območja. Privezali
so jih k drevesom in jih postrelili. Kar dva dne-
va so jih pustili ležati na kraju poboja, celotni
potek likvidacije pa so fotografirali. Ti posnetki
so se ohranili in jih lahko vidite tukaj na pano-
ju. Partizanskim enotam, delujočim na tem ob-
močju, ta dogodek ni vzel poguma in morale,
ampak so še bolj intenzivno vključili v boj pro-
ti okupatorju.”

Poleg Bertonclja je zbranim v imenu pokro-
vitelja prireditve Občine Medvode spregovori-
la še Vanja Debeljak, vodja občinske uprave.
Med drugim je povedala: ”Ko govorimo o pa-
dlih junakih, znanih in neznanih, imamo v

mislih tudi simbolni pomen številnih ljudi,
upornikov, katerih grobov ne najdemo. Zato
izrekamo spoštovanje in se spominjamo vseh,
ki so dali svoja življenja za blagor vseh nas in
prihodnjih generacij. Nikoli več vojne, najbolj
okrutne in podivjane človeške blaznosti, v ka-
teri so žrtve vsi. Vendar živimo v svetu, ki pre-
večkrat vse to zanika. Apokaliptične grožnje
so del našega vsakdana in naših življenj, ne le
tistih daleč stran, tudi v naši družini smo priča
tragedijam, ki jih težko razumemo. Kako se so-
očiti s Srebrenico, Somalijo, Palestino, pa ne-

davnim morilskim pohodom na Norveškem?
Svoboda, spoštovanje človekovih pravic, tole-
rantnost do drugačnosti, rasne, nazorske, ver-
ske, medsebojno zaupanje so vrednote, ki jih je
treba ponovno obuditi. Današnja slovesnost je
zagotovo del tega spoznanja.”

V kulturnem programu prireditve so nastopi-
li Godba Medvode, moški pevski zbor KUD
Oton Župančič Sora, recitatorji KUD Smled-
nik in s harmoniko in pesmijo igralec Janez
Škof.

Maja Bertoncelj

Spomin, star sedemdeset let
Poklonili so se v spomin petim talcem, ki jim je nemški okupator pred sedemdesetimi leti vzel življenje.

Delavnice so dobro obiskane. 

Slavnostni govornik na prireditvi je bil Vladimir Bertoncelj, predsednik ZB za vrednote NOB Medvode. 
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Zadnjo julijsko nedeljo je bilo v Zbiljah kljub
kislemu vremenu prešerno vzdušje. Pred tam-
kajšnjim gasilskim domom se je zbrala množi-
ca gasilcev in vaščanov, ki so želeli stisniti
roke mladim gasilkam, ki so na mladinski ga-
silski olimpijadi v Kočevju osvojile drugo me-
sto. ”Kljub slabemu vremenu je danes za nas
sončen dan,” je tako ponosno dejal predsednik
Prostovoljno gasilskega društva Zbilje Jože Ši-
ler in nadaljeval: ”Naše skrite želje so se ures-
ničile. Zlata medalja na olimpijadi v Ostravi
izpred dveh let se je posrebrila in sije enako kot
prva. Vemo, da ste dale vse od sebe. Enostav-
no sem presrečen.” 

Čestitkam se je slikovito pridružil tudi po-
veljnik Gasilske zveze Medvode Franc Jarc:
”Pred dvema letoma je bilo geslo Tam, kjer
Zbiljci hodijo, trava ne rase. Sedaj je bilo ges-

lo Trave ni več. Mislim, da moramo čez dve
leti v Zbiljah računati že na puščavo.” Prisotne
so pozdravili tudi podžupana Saša Cigler in
Leopold Knez, ki je obenem tudi poveljnik
Civilne zaščite občine Medvode, predsednik in
poveljnik Gasilske zveze Slovenije Toni Ko-
ren in Matjaž Klarič, predsednica mladinske-
ga sveta GZS Martina Jelovčan in drugi. 

”Srebrna medalja ni samo odraz tekmovalno-
sti in boja, ampak tudi velik odraz odnosa do
gasilstva, ki so ga punce ves čas priprav imele.
V društvu smo se ves čas trudili, da bi z načrt-
nim delom prišli do dobrega rezultata. Ta se je
iz tekmovanja v tekmovanje stopnjeval,” je po-
vedal Anže Šilar, poveljnik PGD Zbilje in sku-
paj z Matijem Kalanom tudi mentor mladih
gasilk. Zahvalil se je vsem posameznikom, ki
so pomagali pri pripravi gasilk, in navijačem,

ki jih niso bodrili le v Kočevju, temveč skozi
celotne priprave. ”Zato ste tudi vi del celotne
zgodbe,” je poudaril Šilar in se med drugim
zahvalil tudi občini Medvode za finančno po-
moč pri nakupu opreme in Gasilski zvezi Slo-
venije za pomoč pri končnih pripravah na mla-
dinsko gasilsko olimpijado v Kočevju, kjer je
nastopilo štiridesetih ekip iz dvajsetih držav, ki
so se merili v vaji z ovirami in štafeti na 400
metrov z ovirami. 

Na mladinski olimpijadi so nastopile: Anja,
Saša in Nina Žavbi Kunaver, Tadeja Bob-
nar, Manca Kozjek, Pika Mohorič, Anita
Kalan, Danaja Križaj, Sara Kozjek in rezer-
va Anamari Križaj, v mednarodni ekipi pa je
sodelovala Estera Jezeršek.

Simon Šubic,
foto: S. Š., Gorazd Kavčič

Po zlatu gasilkam še srebro
Mladinke PGD Zbilje so julija odlično nastopile na mladinski gasilski olimpijadi v Kočevju. 

Oratoriji v naših župnijah
V Smledniku so že šestič zapored pripravi-

li oratorij za osnovnošolce, letos z naslovom
V tvojo smer. Tema je povzela zgodbo prero-
ka Jona iz Stare zaveze Svetega pisma. Ora-
torija se je udeležilo približno osemdeset
otrok, zanje pa je skrbelo kakih trideset ani-
matorjev in voditeljev. Posebej veseli so bili,
ker se je animatorski skupini letos pridružilo
kar enajst mladih, ki so junija končali osnov-
no šolo. V petek proti večeru so animatorji
skupaj s starši udeležencev na farovškem vrtu
pripravili piknik, okrog devetih zvečer pa so
bili udeleženci, razen najmlajših otrok, po-
vabljeni v dvorano KUD na predstavo Gre-
gorja Čušina Jona, besni prerok. Zaključek
oratorija je bil v nedeljo, ko so vsi udeležen-
ci sodelovali pri maši, potem pa še v dvorani
pokazali, kaj so delali, in razstavili nekaj svo-
jih izdelkov.

Oratorij so imeli tudi v Sori, kjer se ga je v
tednu od 16. do 21. avgusta udeležilo kakih

120 otrok, zanje pa je skrbelo dobrih trideset
animatorjev. Sorci so se odpeljali tudi na izlet,
in to v Terme Zreče. Pirničani pa dolgo niso
vedeli, kako bo letos z oratorijem, vendar so,

potem ko je prišel novi župnik, stopili skupaj
in v zadnjih dneh avgusta pripravili tridnevni
oratorij. Udeležilo se ga je 65 otrok, ki jih je
vodilo 25 animatorjev. M. Ž. 

Ob vrnitvi v Zbilje so mlade gasilke sprejeli številni navijači. Sledilo je tudi odpiranje
šampanjca. Za dekleta je bila seveda pripravljena brezalkoholna penina. 

V sredo, 7. septembra, jih je na Brdu pri Kranju sprejel predsednik države dr. Danilo
Türk.

Skupinska fotografija udeležencev oratorija v Smledniku
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V Sori je od 17. do 20. avgusta potekal tretji
Festival kranjske klobase. Začel se je v Hiši
kulinarike Jezeršek z osmim državnim ocenje-
vanjem in izborom najboljše kranjske klobase
za letos. Kranjske klobase je najprej ocenila
strokovna komisija, katere rezultat je predstav-
ljal šestdeset odstotkov skupne ocene, nato pa
še ljubiteljski ocenjevalci, ki so k skupni oceni
dodali še štirideset odstotkov. Zbralo se jih je
največ doslej, saj je bilo oddanih več kot 230
ocenjevalnih lističev. Na ocenjevanje je prišel
tudi Dejan Židan, minister za kmetijstvo, goz-
darstvo in prehrano, ki je uradno odprl festival. 

Najboljšo smo izbirali med desetimi vzorci
certificiranih proizvajalcev zaščitene kranjske
klobase. Zgodba o njej se je začela na smučar-
skih poletih v Planici, nadaljuje pa se v Hiši
kulinarike Jezeršek. Organizatorji zgodbe so
Biotehniška fakulteta iz Ljubljane, Hiša kuli-
narike Jezeršek, ŠTD Sora in GIZ Kranjska
klobasa. ”Vaša naloga je, da izberete vam naj-
bolj všečno kranjsko klobaso in to označite na
ocenjevalnem listu. Ocenjevanje vzemite stro-
go resno,” je dejal Franc Jezeršek iz Hiše ku-
linarike Jezeršek. Vzorci so bili označeni le s
številkami. ”Bili ste neverjetni. Vzorec števil-
ka 1 je dobil kar 95 glasov,” je Jezeršek pred-
stavil rezultate ljubiteljskih ocenjevalcev. In
prvič se je zgodilo, da je bila istega mnenja
tudi strokovna komisija. ”Verjetno vas zanima,
kdo je pod številko 1. Zmagovalna kranjska
klobasa je Mesarije Arvaj iz Britofa,” je razkril
Jezeršek. Arvajeva je najboljša že petič zapo-
red. Na drugo mesto se je uvrstila kranjska klo-
basa Krasa iz Sežane, na tretje pa Košaki iz
Maribora. ”Priznanje nam ogromno pomeni.

Na trgu lažje nastopamo, kupci so bolj zainte-
resirani za naše kranjske klobase. Prodaja še
naprej raste. Lani smo jih prodali 46 ton, letos
pričakujemo, da jih bomo še enkrat več,” je po
razglasitvi rezultatov povedal Anton Arvaj.

Festival se je nadaljeval 19. avgusta z velikim
koncertom najlepših Avsenikovih melodij in
slovenskih popevk z ansamblom Gregorji z
novo pevko Barbaro Leben, velikim simfonič-

nim orkestrom pod vodstvom dirigenta Matja-
ža Brežnika in pevko Katjo Rihter. Program je
povezovala Bernarda Žarn. To je bil večer
glasbe in zgodb o kranjski klobasi, ki jih je pri-
pravil prof. dr. Janez Bogataj. Dan kasneje je
potekala degustacija kranjskih klobas, ki so
bile na ocenjevanju, poleg tega so si obiskoval-
ci lahko ogledali razstavo zaščitenih prehran-
skih proizvodov v Sloveniji. Na svoj račun so
prišli tudi ljubitelji športa in rekreacije, ki so se
pomerili na kolesarski dirki na Osolnik. Dobil
jo je Primož Porenta. Medtem ko so kolesarili
proti Osolniku, sta na prireditvenem prostoru
mlade in tudi starejše v predstavi Rdeča kapi-
ca navduševala Marjan in Brane (Luka Cim-
prič in Anže Zevnik) iz teatra KŠD Štumf. Po
predstavi je bil poseben gost smučarski skaka-
lec Robert Kranjec. Večerni del pa je bil v zna-
menju zabave z Veselimi svati, skupino
Rok’n’band, manjkala pa seveda ni niti okus-
na kranjska klobasa. 

Tretji festival v znamenju tega prehrambene-
ga izdelka, o katerem bo jeseni izšla monogo-
rafija, je znova uspel. Glas občine Medvode je
ponesel po vsej Sloveniji, pa tudi v svet. ”Hiša
kulinarike Jezeršek festival vrhunsko izkoristi.
To je vseslovenski, če že ne skoraj mednarodni
dogodek. Morda bi bilo potrebno razmisliti, da
bi festivalski del prireditve preselili v Ljublja-
no. Morda je kranjska klobasa prišla tako daleč
nazaj, da si morda že zasluži, tako kot lani pra-
žen krompir, da vkoraka tudi v našo prestolni-
co,” pa je dejal ”turistični novinar” Drago
Bulc, eden izmed številnih znanih obrazov, ki
smo jih srečali na festivalu.

Maja Bertoncelj

Kranjske klobase vedno boljše
Tretji Festival kranjske klobase v Sori je bil znova dobro obiskan, vsako leto boljše in bolj izenačene pa so

tudi kranjske klobase. Najboljša je že peto leto od istega proizvajalca: Mesarije Arvaj. 

Največ zanimanja je bilo za zmagovalko - za kranjsko klobaso Mesarije Arvaj, ki jo je stregla tudi Ivica Arvaj
(druga z leve). / Foto: Peter Košenina

Veliki koncert najlepših Avsenikovih melodij in slovenskih popevk je znova navdušil. / Foto: Peter Košenina
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Jure Jezeršek, vodja Festivala kranjske klobase (na sliki v
ospredju, desno je Primož Plešec, predsednik ŠTD Sora)

”Prav je, da promoviramo stvari, ki so dobre in ki izhajajo iz tra-
dicije. Na ta način bomo promovirali in gradili zavest. Prav bi bilo,
da bi v prihodnjih letih začeli že pri najmlajših. Povpraševanje po
kranjski klobasi se je v zadnjih letih močno povečalo. Naj povem,
da na eni največjih prireditev, in sicer v Ljubljani, v enem dnevu
razdelimo deset tisoč kranjskih klobas. Tudi na festivalu so številke
velike. Že samo za ocenjevanje smo zrezali okrog tristo kranjskih
klobas. Festival ima dobro perspektivo. Zakaj ne bi prerasel v ne-
kaj, kot je na primer Oktoberfest? Mislim, da si Slovenija zasluži
takšno zgodbo. V kolikor nas bo še naprej razumelo lokalno okolje
na čelu z občino, s katero smo doslej dobro sodelovali, mesarji in
država, nas tudi volja ne bo minila in vse to je izvedljivo. Vemo, kaj
Nemčiji prinese Oktoberfest, in mislim, da je tudi v Sloveniji kaj
takšnega izvedljivo.”

Franc Jezeršek o tem, da so številni vzorci, ki so jih pridobili
iz maloprodajne mreže, slabi: ”Ocenjevali smo tudi vzorce, vzete
iz maloprodaje. Dobili smo jih šest. Najboljše ocenjena je tudi tukaj
kranjska klobasa Mesarije Arvaj. Ta rezultat ne vpliva na skupno
oceno. Se je pa znova izkazalo, da so številni vzorci iz maloprodaj-
ne mreže slabi. To govorim predvsem proizvajalcem, ker ne sledite
svojih vzorcev v maloprodajni mreži in potem potrošniki dobijo, ne
po vaši krivdi, pač pa po krivdi ljudi, ki vodijo trgovine, slabe, da
ne rečem celo pokvarjene vzorce. V prihodnje bomo te rezultate še
bolj pozorno spremljali in širšo javnost o tem obveščali.”

V okviru festivala je potekala tudi kolesarska dirka na Osolnik,
na kateri je nastopil tudi priznani model in maneken Alen Ko-
bilica, ki je po operaciji na glavi oslepel. Pedala je vrtel na tan-
demu, pred njim pa je sedel Andrej Jernejčič. Alen se priprav-
lja na na para olimpijske igre prihodnje leto v Londonu, kjer želi
v plavanju poseči po najvišjih mestih.  

NAJ SPOMINEK 2011
Turistična zveza Medvode razpisuje

javni natečaj 
za izbor najboljših turističnih spominkov 
v Občini Medvode za leto 2011.

Na natečaju lahko sodelujejo spominki in ideje, ki prepoznavno in
izvirno predstavljajo kulturno, etnološko, sakralno, zgodovinsko ali
geografsko podobo občine Medvode in jih je možno izdelati v pol-
jubni količini za prodajo ter še niso v prodaji doma ali v tujini.
Vsak avtor lahko sodeluje na natečaju z največ tremi (3) izdelki ozi-
roma vzorci spominkov.

Spominki, ki bodo v skupni oceni glede na vsa ocenjevalna merila
dosegli največ točk, bodo prejeli denarne nagrade.

Spominke za natečaj bomo sprejemali v TIC-u MEDVODE, do 25.
oktobra 2011, Cesta ob Sori-paviljon 1, 1215 Medvode v času
uradnih ur (od 9. do 16. ure)

FOTO NATEČAJ 2011
Če ste ljubiteljski fotograf in vam fotografija predstavlja konjiček, ali
pa ste zgolj priložnostno ujeli v objektiv prijetno fotografijo, imate
sedaj priložnost, da svoje uspehe pokažete tudi drugim.

Torej pobrskajte po arhivu ali pa odhitite po dober posnetek in se
prijavite na katero izmed spodaj naštetih tem.

Teme, na katere se lahko prijavite, so:

1. tematsko področje: TU SEM DOMA
2. tematsko področje: POHODNIŠTVO
3. tematsko področje: ARHITEKTURA IN DETAJLI

Zadnji rok za oddajo fotografij in vseh pripadajočih prijavnih obraz-
cev je: 25. oktober 2011.

Izmed vseh prispelih fotografij bodo izbrane tri najboljše, katerih
avtorji dobijo privlačne nagrade.

VEČ INFORMACIJ DOBITE NA SPLETNI STRANI www.tzm.si, ali
pa v TIC MEDVODE, Cesta komandanta Staneta 12, Medvode; 
Tel. 01/361 43 46, 041/378 050; ticmedvode@tzm.si.

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
LK-design Košenina Luka s.p.
Spodnja Senica 17/a
1215 Medvode

TEL.: 040/558-013  FAX.: 05/9711216 E-MAIL: lkdesign.slikopleskarstvo@gmail.com

LK - design

- SLIKOPLESKARSTVO -
- SUHOMONTAŽNI SISTEMI - 

- TALNE IN STENSKE OBLOGE - 
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Franc Konobelj, zbiratelj avtogramov
Začel je pred 55 leti in od takrat do danes je zbral že več kot 1600 avtogramov znanih domačih in tujih 

osebnosti. 

Franc Konobelj je upokojeni učitelj iz Gole-
ga Brda. Je velik zbiratelj avtogramov. Shra-
njene ima v posebnem prostoru ob domači
hiši. Zbirka je bogata, saj jih je v 55 letih, od-
kar se je ”specializiral” za zbiranje avtogra-
mov - filografijo, zbral že več kot 1600. ”Ko
jih imaš enkrat 10, 20, 50, te zagrabi. Moraš pa
imeti tudi žilico. Ne more biti zbiratelj kar
vsak,” je dejal Franc Konobelj. Z zbiranjem
je ”okužil” tudi ženo, ki pa zbira svečnike. 

Na prazni tribuni čakal na 
avtogram Safine

Na stenah ima fotografije s podpisi znanih
domačih in tujih osebnosti, od igralcev, pev-
cev, športnikov, glasbenikov, pisateljev, pred-
sednikov držav, dobitnikov Nobelove nagrade
za mir, ... Kot pravi, je biti zbiratelj avtogra-
mov nekaj povsem drugega, kot če zbiraš na
primer denar ali pa znamke. To lahko pove iz
prve roke, saj je na začetku zbiral vžigalične
škatlice, prtičke, kemične svinčnike, tudi nov-
ce in znamke. ”Zbiranje avtogramov ima v zbi-
rateljstvu posebno mesto, saj tu načeloma ni
menjav, nakupov in prodaj. Poleg tega ni dolo-
čenih okvirov in izdelanega sistema. Ni rdeče
niti, sistem si moraš ustvariti sam,” pravi. Prvi
avtogram je dobil na smučarskih skokih v Pla-
nici. V beležko se mu je podpisal tudi Helmut
Recknagel. Avtograme dobi na prireditvah, na
ulici, pa tudi po pošti. ”Nikoli nočem biti vsi-
ljiv. Včasih sem celo premalo korajžen in po-
tem v lov pošljem ženo. So pa vsi tako prijaz-
ni, da kar ne morem verjeti. Največ znanih Slo-
vencev srečaš ob nedeljah v Ljubljani na bolš-
jaku,” pojasnjuje Konobelj. Vse pa vendarle ni
tako preprosto. Včasih je treba na avtogram
tudi počakati. ”Bil sem na dopustu v Umagu,
ko je v Portorožu igrala ruska teniška igralka
Dinara Safina. Med njenim treningom mi je
uspelo priti na tribune. Pri štiridesetih stopi-
njah sem na soncu sedel eno uro. Varnostniki
so me opazovali, a niso nič rekli. Na koncu tre-
ninga je kar naenkrat prišlo veliko otrok. Mi-

slil sem si, da sedaj pa ne bo nič z avtogra-
mom. No, na koncu sem ga dobil samo jaz.
Moraš biti vztrajen in si vzeti čas,” je pojasnil.

Mijav, mijav od Brigitte Bardot
V vseh teh letih se je nabralo že veliko zani-

miv zgodb. O znanih je izvedel marsikaj nove-
ga. Med zanimivostmi, ki nam jih je razkril, 
je tudi ta, da kralji in kraljice avtogramov ne

dajejo: ”Podpisujejo le pomembne dekrete. Se
pa odzovejo in v pismu to prijazno obrazložijo.
Tako je bilo tudi v primeru, ko sem pisal an-
gleški kraljici. Švedski kralj mi je pa poslal kar
sliko njegove družine, a brez avtogramov.” Na
pismo, v katerem je avtogram, včasih čaka tudi
več let. Posebno taktiko je ubral pri Brigitte
Bardot. Kot ljubiteljici živali ji je poslal foto-
grafijo domačega mucka. Poslala mu jo je na-
zaj, na njej pa tako želeni avtogram in nagovor
mijav, mijav.”

Ob vseh avtogramih, ki jih ima, smo ga vpra-
šali, kateri mu največ pomeni. Ni mogel takoj
odgovoriti, saj pravi, da ima vsak posebno
zgodbo, nato pa je vendarle izpostavil The 
Beatlese in Neila Armstronga. ”Jasno mi je, da
vseh ne bom mogel dobiti. Rad bi ga imel od
Jurija Gagarina, Valentine Tereškove in Elvisa
Presleyja, če bi mi ga kdo odstopil. Sicer pa
bolj sledim starejše, medtem ko mlajših ne po-
znam več toliko. Poleg tega je bilo včasih pre-
cej manj znanih imen, danes bi pa že vsak rad
bil zvezda,” je še povedal za konec. Če bi si
radi ogledali njegovo zbirko, vam bo Franc
Konobelj z veseljem odprl vrata. V zbirki so
tudi avtogrami nekaterih znanih Medvoščanov,
med kateri je še posebej omenil pokojnega
Franca Rotarja. Zbirko avtogramov si lahko
ogledate tudi na njegovi spletni strani.

Maja Bertoncelj

Franc Konobelj je zbirko avtogramov uredil v posebnem prostoru.
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Z mikrofonom na prvenstvu 
stare celine

Medvoščan Klemen Varl je izbran za uradnega napovedovalca na evropskem prvenstvu v košarki, 
ki ga bo leta 2013 gostila Slovenija.

V teh dneh evropsko prvenstvo v košarki
poteka v Litvi, naslednjega pa bo čez dve leti
gostila Slovenija. Na njem bo v pomembni
vlogi sodeloval tudi Medvoščan. Triintride-
setletni Klemen Varl s Svetja je bil namreč
izbran za uradnega napovedovalca. Poleg
njega bo v tej vlogi še Gašper Papež. Klemen
je sicer glas z Radia 1, kjer je prometni infor-
mator, sodeluje pa tudi v ekipi za snemanje
oglasov. ”To mi je največji ‘gušt’ delati,”
pravi Klemen Varl.

Njegova pot na radijskih valovih se je zače-
la pred okrog desetimi leti. V tem času je za-
menjal že kar nekaj radijskih postaj, začetki
pa so bili na televiziji. ”Delal sem kot vodi-
telj prvega resničnostnega šova v Sloveniji,
ki se je imenoval To sem jaz. Dogajal se je v
Makedoniji, zmagal pa je Miro Todosovski,”
je opisal začetke in nato še radijsko nadalje-
vanje: ”Bilo je na Radiu HIT, kjer sem bil 
v Hitovi budilki tudi terenski poročevalec 
s težkim motorjem. Vztrajal sem nekaj let, 
si nato vzel premor in se preselil na Radio

Dur, kjer sem bil voditelj jutranjega pro-
grama. Vseskozi sem snemal reklame, tako
radijske kot televizijske. Pri Radiu 1 sem se-
daj eno leto.” 

Mikrofon je prvič prijel v roke na prireditvi
24 ur košarke v Medvodah, na katerem so go-
stovale tudi ekipe iz tujine. ”Imel sem 16 ali
17 let in potem se je v tej smeri moja pot raz-
vijala naprej. Košarko sem nekaj let treniral,
tako da ta šport tudi s parketa dobro po-
znam,” je obudil spomin na svoje začetke vr-
tenja mikrofona. Njegov glas slišite v Šport-
ni dvorani Medvode na domačih tekmah ko-
šarkarske ekipe Tinex Medvode. In prav na
eni izmed njih se je v spomin vtisnil gene-
ralni sekretarki EuroBasketa 2013 Alenki
Škreblin. Povabila ga je za uradnega napove-
dovalca letošnjega pokala Adecco v Stoži-
cah. Nalogo je uspešno opravil in izbrali so
ga za uradnega napovedovalca evropskega
prvenstva. 

”Priprave bodo potekale vse do prvenstva,
največ v nabiranju kilometrine. Moj pogled

je takšen, da je osnovna naloga uradnega na-
povedovalca uradna napoved. Drugo pa je,
kako to nekdo napove. Napoved mora biti na
začetku tekme atraktivna, nagibam se k ame-
riškemu stilu, med samo igro pa bi moralo
biti govorjenja čim manj. Zelo pomemben je
tudi pravi izbor glasbe. Izbira je zelo velika
in pestra. Glasba mora biti močna, atraktiv-
na. Osebno sem roker, vedno bom, tako da
mi je super, če so vključeni tudi rokerski
vložki. Jasno pa je, da obiskovalci ne pridejo
zato, da bi poslušali glasbo, temveč zato, da
gledajo dobro košarko,” se zaveda. 

Biti napovedovalec na evropskem prven-
stvu v košarki bo zanj največji tovrstni izziv
doslej. Vrhunec. Meni, da pretirane treme 
ne bo imel: ”Če je dobra priprava od prej, je
samo še zdrava trema.” Na prvenstvu bo 
razumljivo pesti stiskal za Slovenijo, izmed
tujih reprezentanc mu je všeč Srbija, na slo-
venski prvoligaški klubski sceni pa navija 
za Olimpijo.

Maja Bertoncelj

Klemen Varl je organizatorje evropskega prvenstva v košarki z uradnim 
napovedovanjem navdušil na letošnjem pokalu Adecco, še prej pa v Medvodah na
tekmah domače izbrane košarkarske vrste, ki jih redno napoveduje. Sl
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Taijiquan (Tai chi chuan)
in Qigong (Chi kung)

v šoli mojstra 
Chen Shining-a.

TRADICIJA, KAKOVOST IN IZVIRNOST

Tradicionalna kitajska veščina gibanja
Pričetki celoletne vadbe:
MEDVODE
ŠD Medvode, Ostrovrharjeva 4
12. 9. 2011, ponedeljek, ob 18.30

KRANJ 
OŠ Staneta Žagarja, C. 1. maja 10a
15. 9. 2011, četrtek, ob 19. uri

ŠKOFJA LOKA
ŠD Poden, Podlubnik 1c
19. 9. 2011, ponedeljek, ob 19. uri
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V knjižnici mednarodna razstava
”Moja dežela, mesto, kjer živim” - mednarodna razstava, ki je bila najprej na ogled v Zgodovinskem 

atriju Mestne hiše v Ljubljani, nato pa še v Knjižnici Medvode.

Na razstavi so se z likovnimi deli predstavi-
li učenci VIZ Frana Milčinskega Smlednik
pod mentorstvom likovnega pedagoga Slavka
Zupana, mladi iz Srednje umetniške šole št.
1188 iz Moskve v Rusiji, mentor Vsevolod
Romankov, ter udeleženci mednarodne likov-
ne kolonije v Evori na Portugalskem. Razsta-
va je bila od 16. do 29. avgusta na ogled v

Mestni hiši v Ljubljani, odprl jo je ljubljanski
župan Zoran Jankovič, zbrane pa je pozdravil
tudi dr. Igor Lukšič, minister za šolstvo in
šport. Odprtja razstave sta se udeležila tudi
medvoški župan Stanislav Žagar in Rifat Pa-
teev, direktor Ruskega centra znanosti in kul-
ture v Sloveniji, svetnik Ambasade Ruske fe-
deracije v Sloveniji. 

”Mednarodni projekt ”Moja dežela, mesto,
kjer živim”, temelji na kreativnem delu otrok
in mladostnikov. Projekt je rezultat večletnih
izkušenj medkulturnih izmenjav dveh držav in
organiziranju mednarodnih srečanj Evora na
Portugalskem ter mednarodne likovne kolonije
v Bitoli v Makedoniji. Prva razstava v okviru
tega projekta je bila leta 2008 v Ljubljani, v
naslednjih letih pa še v Evori na Portugalskem,
v Moskvi v Rusiji, v Plevnu v Bolgariji in v
Hong Kongu,” je povedala Gabrijela Grosar
Zupan, koordinatorka razstave. 

Del razstave so iz Ljubljane prenesli še v
Knjižnico Medvode, kjer je bila na ogled od 30.
avgusta do 7. septembra. Odprl jo je medvoški
župan Stanislav Žagar, nekaj besed pa so spre-
govorili še Grosar Zupanova, Pateev in Daniel
Horvat, v. d. ravnatelja VIZ Fran Milčinski
Smlednik. Slednji je poudaril, da mu je v veliko
veselje sodelovati z ljudmi, ki imajo veliko po-
sluha za njihovo posebnost, ki je poznana tako v
Sloveniji kot tudi v svetu. ”Te slike so narisali
mladi umetniki in vidi se, da imajo velik talent.
Razumljivo je, da se vsi z velikim spoštovanjem
obračamo k njihovim mentorjem. Svet skozi oči
umetnikov je lepši, kot ga vidimo sicer,” pa je
svoje navdušenje izrazil Rifat Pateev.

Razstave, ki so načrtovane v naslednjih letih,
bodo vključevale likovne centre na Madžar-
skem, v Rusiji, Ukrajini, Indiji in na Poljskem. 

Maja BertonceljUtrinek z odprtja razstave v Knjižnici Medvode. Na ogled je bila do 7. septembra.

Topli vrelec Straža zahodno od naselja Sp. Pirniče je edini vsaj delno
ohranjeni hipotermalni izvir v ljubljanski kotlini. Tokrat je bil prvič pri-
zorišče predstave. OTH Pirniče je predstavil počitniško komedijo veselja
in smeha z naslovom Robinzoni in dekleti. V projektu so se povezali s
Turističnim društvom Pirniče in nastala je kulturno turistična prireditev. 

Komedijo ruskega dramatika in pesnika Sergeja Vladimirovića Mi-
haljkova sta za uprizoritev v naravi Na Straži priredila Jernej Novak in
Peter Militarev. Slednji se je podpisal tudi pod režijo in scenografijo,
vodja predstave pa je Bine Knapič. Premiera je bila 31. avgusta, sledili
sta še dve ponovitvi, vse v večernih urah. Navdušila je tako predstava,
lokalno obarvana, kot tudi sam ambient. Med scenskimi rekviziti je
bilo vse tisto, kar moramo obvezno vzeti s seboj, če gremo kampirat,
predstava pa je bila prirejena tako, da so se igralci morali celo kopati.
Voda je imela okrog 23 stopinj.

Trije zapriseženi samski moški kot nekakšni novodobni robinzoni
preživljajo počitnice v samoti, a le do prihoda dveh žensk, ki sta od-
ločeni, da iz svoje bližine preženeta sovražno nastrojene, šovinistične
moške. Ko se moška trmoglavost sooči z žensko zvijačnostjo, se začne
novo, tokrat komično obarvano poglavje večnega boja med spoloma.
Glavne vloge so odigrali Živko Beškovnik, Marko Koder, Branko
Pečelin, Lucija Grm in Katja Kutnjak, v predstavi pa nastopata še Žan
Zadravec in Izi Iljaš. ”Gre za lahkotno počitniško komedijo, umeščeno
v dani prostor. Z vajami smo začeli sredi junija. Do premiere smo jih
imeli petindvajset,” je pojasnil Peter Militarev, in dodal: ”Nadaljuje-
mo z raziskavo uprizarjanja iger v naravi. Uprizorili smo jih že na
Turncu in na Aljaževini, tokrat pa prvič Na Straži. Ne gre samo za
gledališče. Gre tudi za promocijo Straže in skozi prostor bi lahko go-

jili kulturni turizem in obogatili našo kulturo bivanja.” S sodelovanjem
so zadovoljni tako v KUD Pirniče kot tudi v TD Pirniče. ”Kulturni in
turistični delavci smo se združili v želji skupnega nastopa za isti 
interes. Preko predstave smo promovirali termalni vrelec Straža,” je
dejala Cvetka Židan, predsednica TD Pirniče. Oboji pa si v prihodnje
želijo več posluha s strani občine, saj v letošnjem letu za kulturno 
turistično prireditev pri toplem vrelcu Na Straži iz občinskega 
proračuna niso dobili sredstev, potem ko niso bili uspešni na razpisu. 

Maja Bertoncelj

Počitnice Na Straži

Trije robinzoni in dve ženski v komediji v naravi ob toplem vrelcu Straža 
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Dva gledališka abonmaja
Tudi v novi sezoni v Medvodah pripravljajo gledališke abonmaje.

Tako kot v lanski bosta dva, eden v Pirničah in drugi v Medvodah.
Abonma so znova pripravili v KUD Pirniče. ”To bo že naša 31. sezona
gledališkega abonmaja, sezona, v kateri praznujemo osemdeset let
KUD Pirniče. Imamo najdaljšo tradicijo ljubiteljskega gledališkega
abonmaja v Sloveniji, dolga leta smo bili sploh edini, ki smo imeli lju-
biteljski abonma. Komaj že čakamo novo sezono. Znova se boste lahko
nasmejali,” je povedala Anica Hrovat, predsednica KUD Pirniče. Pro-
gram abonmaja začenjajo oktobra s predstavo Zbeži od žene, zaigrali pa
jo bodo igralci PD Štandrež iz Italije, novembra si boste lahko ogledali
Charlijevo tetko (Gledališče pod kozolcem, Šmartno ob Paki), januarja
prihodnje leto predstavo Knezi Celja, skrivnost gradu Ojstrica (KUD
Zarja Trnovlje - Celje), februarja Zakon je zakon ali pa Hamleta v pi-
kantni omaki (KD Velenje), marca predstavo domačinov KUD Pirniče
z naslovom Dohodnina, maja pa bo na vrsti gledališka karavana po 
Dolenjskem in Notranjskem. Vpis v abonma je potekal v tem tednu.

Drugo leto zapored pa bo v Gledališču Medvode abonma v organiza-
ciji Boom Teatra. ”Lani smo uspešno izvedli abonma komedij. Gledal-
ci so bili navdušeni in tudi letos so se nam pridružili v velikem številu.
Pripravili smo vrhunske predstave, svetovne uspešnice, komedijo doma-
če produkcije in stand up komedijo s trenutno najboljšimi komiki pri nas.
Skratka, Boom Teater skrbi za smeh in dobro voljo obiskovalcev,” je po-
jasnil Miki Bubulj iz Boom Teatra (na sliki). Prvi vpis so imeli že juni-
ja, drugega pa imajo prihodnji teden, v torek, 13. septembra, v avli Kul-
turnega doma Medvode od 10. do 18. ure. Prva predstava v abonmaju bo
monokomedija Jamski človek, sledila bo komedija Šef šefica, nato mo-
nokomedija Čefurji raus!, komedija Mesto na ex, 90’ / Stand up komedi-
ja, zadnjo predstavo pa bodo izbrali abonenti kar sami. Maja Bertoncelj 

abonma komedij
2011/12

      
www.boomteater.com  blizu, poceni, prenosljive karticeeiticertiarticekarticeive kartiiive karticerosljive kartie karticekarticevve karlj k icece

osljive kartice6 komedij, možnost plačila na dva obroka

kulturni dom Medvode
Vpis abonmajev bo v torek 13.9.2011 v 
Kulturnem domu Medvode od 10.00 do 18.00 ali vsak dan po telefonu 030 305 905.

80€ NAJCENEJŠI 
ABONMA V 
SLOVENIJI

stand up komedija
Vid Valič, Klemen Mauhler,  
Tin Vodopivec, Miki Bubulj

90’

komedija
Nina Ivanič, Alenka Tetičkovič, Maja 
Martina Merljak, Tina Uršič, Jernej 
Kuntner, Gregor Cesar, Miki Bubulj

Mesto na ex

Zadnjo predstavo 
boste izbrali vi ...

komedija
Mojca Funkl in Jernej Kuntner

Šef šefica 

Jamski človek
monokomedija
Uroš Fürst 

Čefurji raus!
monokomedija
Marko Đorđić

Novi stoli, nove zgodbe, novi časi!

www.pgk.si

Romantična drama Daniel Glattauer Proti severnemu vetru
Sodobna drama Martin Crimp Kako jemati njeno življenje

Burleska Sean O’Casey Konec začetka
Komedija Vinko Möderndorfer Limonada slovenica

Drama Anton Pavlovič Čehov Tri sestre

Vpis abonmajev 
od 5. do 17. septembra 2011
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Zlatarstvo Luka Trtnik s.p., Polje
17, Ljubljana-Polje

ZAUPAJTE ZLATARSKIM MOJSTROM!

DELOVNI ČAS:
PON. - PET.: 9. - 18. ure
SOBOTA: 9. - 12. ure

Seškova c. 9
1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694

www.zlatarstvo-trtnik.si
pestra izbira nakita

izdelava nakita po naročilu
popravilo, čiščenje nakita

imamo naziv ”zlatarski mojster”
40 let tradicije
ročno delo!

ODKUPUJEMO VSE VRSTE ZLATA

Poleg pestre ponudbe 
so na voljo še:

● domači suhomesnati izdelki 
kmetije Žunar

● domači mlečni, sirni izdelki 
kmetije Na Ravan

● domače kislo zelje in repa 
kmetije Škerl

● domača jajca in testenine 
kmetije Matiček

● Burnikov domači kruh

Vse to pa lahko zalijemo 
z dobrimi domačimi vini:

● vipavska vinska klet Rondič
● dolenjska vinska klet 

Urško - cviček
● kraška vinska klet Rebula 

- teran

Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h
Sobote: 7.30 - 18 h

Nedelje, prazniki: 8 - 12 h

Na zadnji počitniški dan je v Okrepčevalni-
ci Stan že deseto leto gostoval znani Med-
voščan, profesor pedagogike, animator in
igralec Sten Vilar. Z Damjano Golavšek sta
zaigrala predstavo z naslovom Medenka. Gre
za zgodbo o medu, čebeli in trotu. Sten je bil
v vlogah čebelarja Miha in trota Juša, Dam-
jana pa je zaigrala čebelico Zzzino in matico.
”Kako zanimiv in koristen je za naše življen-

je ”medeni krog”, ki ga vrtijo čebelar Miha,
čebela Zzzina, matica in tudi trot Juš. Prav z
njim se zgodba zanimivo prepleta, konča pa
se s sladkim presenečenjem, ki ga za vse
pripravi Medenka,” je nekaj o novi predstavi
povedal Sten Vilar. Skozi predstavo sta pred-
stavila tudi zgoščenko, prav tako z naslovom
Medenka. Na njej je dvanajst pesmi. 

M. B.

Medenka za konec počitnic

Sten Vilar in Damjana Golavšek sta na zadnji počitniški dan otroke navdušila s predstavo Medenka.

Enajstič na Veseli harmoniki
Na Senici pri Medvodah je 12. avgusta potekal enajsti festival v igranju na diatonično har-

moniko, Vesela harmonika Senica. Prišlo je petindvajset harmonikarjev, kar je nekaj več kot
lani, pomerili pa so se v treh starostnih skupinah. Najštevilnejša je bila do 15 let, v kateri se
je na ”frajtonerci” predstavilo dvanajst harmonikarjev, tudi Mitja Bukovec z Rake pri Krškem,
ki je dobil največ točk absolutno. Na drugo mesto se je v tej skupini uvrstila Anja Koračin, na
tretjega pa Tilen Ržen. V starostni skupini od 15 do 50 let je najbolje igral Matic Mohorič iz
Železnikov, za njim sta se uvrstila Rok Traven in domačin z Zg. Senice Dejan Križaj. Med naj-
starejšimi harmonikarji, starimi nad 50 let, pa je največ znanja pokazal Jože Rekar iz Trboj,
drugo mesto je pripadlo Danilu Poljanšku, tretje pa Vinku Jensterlu. Organizatorji iz KUD
Fran Saleški Finžgar Senica so najboljšim podelili priznanja, izbor pa je opravila tričlanska
komisija. Po Veseli harmoniki je sledilo še družabno srečanje z ansamblom Veseli Gorenjci. 

M. B., foto: Peter Košenina

Na Veseli harmoniki na Senici so obiskovalci letos prisluhnili petindvajsetim harmonikarjem, 
ki so tekmovali v treh starostnih skupinah. Na sliki zmagovalec Mitja Bukovec.
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Mladi, oglas

Med letošnjimi poletnimi počitnicami je bilo
v medvoški občini prvič organizirano poletno
počitniško varstvo, ki je potekalo v organizaci-
ji Občine Medvode, Zavoda za šport in prire-
ditve Medvode in Javnega zavoda Mladinski
center Medvode.

”Za organiziranje počitniškega varstva smo se
odločili, ker je bilo zanj vedno večje povpraše-
vanje staršev, pomembno pa je tudi, da otroci
kreativno in aktivno preživljajo počitnice.
Odziv je dober. V tem tednu imamo trideset
otrok,” je povedala Urška Kotnik, koordina-
torka poletnega počitniškega varstva. Toliko
otrok je na ta način preživljalo počitnice v tret-
jem terminu od 22. do 26. avgusta, organizirani
pa so bili še trije (od 11. do 15. julija, od 16. do
19. avgusta in od 29. do 31. avgusta). Program
je zajemal športne, likovne, glasbene in druge
ustvarjalne dejavnosti, med drugim pa tudi
obisk Knjižnice Medvode, kopanje na kranj-
skem bazenu, športne igre, izlete v naravo.
”Vsak teden imamo drugo rdečo nit. V prvem
terminu je bila izdelava instrumentov iz na-
ravnih materialov, v drugem športni dvajsete-
roboj, ta teden otroci pripravljajo gledališko
predstavo, v zadnjem terminu pa bomo imeli
delavnico ustvarjanja iz gline,” je del programa
predstavila Anja Eržen, ena izmed tistih, ki so
pomagale pri počitniškem varstvu. Aktivnosti
so bile otrokom všeč. Ob našem obisku so ust-

varjali v gozdu. ”Tukaj sem prvi teden in všeč
mi je, da ustvarjamo. Bi še prišla,” je dejala 8-
letna Zala. Zadovoljen je bil tudi 11-letni Ben-
jamin: ”Najbolj so mi všeč športne igre v telo-
vadnici, tudi kopanje v bazenu. Udeležba na
počitniškem varstvu je bila moja želja, pa tudi
starši so predlagali. Tukaj sta še bratec in ses-
trica.” Poletno počitniško varstvo je sicer

potekalo v Športni dvorani Medvode, poskr-
bljeno pa je bilo tudi za prehrano, tri obroke na
dan, ki so jim jo pripeljali iz sosednjega vrtca. 

Poleg poletnega počitniškega varstva so bili v
občini med počitnicami organizirani še drugi
programi za otroke in mladino, ki so jih orga-
nizirale šole, društva, zavodi, župnijski uradi.
Maja Bertoncelj

Prvič poletno počitniško varstvo
Dober odziv na novost v času poletnih počitnic

Skupinska fotografija, ki je nastala ob našem obisku, ko so bili otroci v naravi.



MEKON LOKA D.O.O.
Podlubnik 253, 4220 Škofja Loka

tel.: 04 51 50 590
info@mekon-loka.si
www.mekon-loka.si

JEZIKOVNI TEČAJI

RAČUNALNIŠKI TEČAJI

TEČAJI ZA PROSTI ČAS
Mozaik   Klekljanje   Nakit    Keramika   

Slikanje  Retorika  Poslikava stekla, svile,...

Windows   Word   Excel   Power Point

ZA:
učence
dijake

študente
odrasle

upokojence

KDAJ?
Pričetki od   

19.septembra 
dalje.

Na voljo je 
več kot 150 

različnih 
terminov.

PONUDBA
Na voljo so začetni 

in nadaljevalni 
tečaji ( od 1. do 7. 

stopnje ), utrjevanje 
šolske snovi, 

priprava na maturo, 
individualni pouk, 

tečaji za zaključene 
skupine.

Angleščina   Nemščina   Italijanščina
Španščina   Francoščina   Portugalščina

Ruščina   Japonščina   Kitajščina
Poljščina   Hrvaščina   Slovenščina
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Oglas
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”Učinkovitega zdravila ob okužbi s klopnim
meningoencefalitisom ni. Zdravljenje je simp-
tomatsko, kar pomeni zniževanje telesne tem-
perature, sredstva za blaženje bolečine, poči-
tek. Pri določenem odstotku ljudi po okužbi
ostanejo trajne posledice, v redkih primerih
pride celo do smrti. Zaradi tega je pri klopnem
meningoencefalitisu izrednega pomena ustrez-
na preventiva. Najučinkovitejša zaščita je pre-
ventivno cepljenje, ki poteka v treh odmerkih.
Drugi odmerek se da v roku enega do treh me-
secev po prvem odmerku, tretji odmerek pa v
devetih do dvanajstih mesecih po drugem od-
merku. Cepljenje je v Sloveniji samoplačniško,
po odločitvi medvoškega občinskega sveta pa
je tretja doza v Zdravstvenem domu Medvode
brezplačna. Stroški se krijejo iz občinskega
proračuna. To pomeni, da vsi, ki se cepijo, pri-
hranijo trideset evrov, kolikor je cena posa-
mezne doze cepiva,” je uvodoma pojasnil
asist. mag. Rajko Vajd, dr. med., spec., direk-
tor Zdravstvenega doma Medvode. 

O cepljenju proti klopnemu meningoencefa-
litisu (KME) je bilo že veliko napisanega.
Kakšna pa je ozaveščenost? Vajd odgovarja:
”Podobno kot pri drugih cepljenjih. Za tisto,
kar ni obvezno, kar ljudi neposredno zelo ne
ogroža, se kar ne odločajo v velikem številu.
Precepljenost proti KME je v primerjavi z dru-
gimi državami, na primer z Avstrijo, zelo sla-
ba. V preteklem desetletju so v Avstriji uvedli
obvezno cepljenje in dosegli več kot 95-odstot-
no precepljenost. Pojavnost KME med popula-
cijo so močno znižali, iz okrog sedemsto na
okrog sedemdeset primerov na leto. Pri nas let-
no za KME zboli okrog tristo ljudi.” Podatki o
številu obolelih so vodeni za ljubljansko regijo,
ločenih podatkov za občino Medvode ni. Kot
pravi Vajd, v Zdravstvenem domu Medvode
cepljenje izvajajo v vseh ambulantah, nanj pa

se je potrebno naročiti pri izbranem zdravniku.
Cepljenje proti KME se v Zdravstvenem domu
Medvode izvaja preko celega leta, kljub neka-
terim priporočilom, da naj bi se izogibali za-
četku cepljenja s prvo dozo v obdobjih, ko nas
klopi najbolj ogrožajo, to je od meseca maja
do meseca septembra.

Če dobimo klopa, brez panike
Če pri pregledu telesa opazimo klopa, je pa-

nika kar takoj odveč. Potrebno pa ga je čim
prej previdno odstraniti. Klopa odstranimo s
pinceto. ”S pinceto ga primemo čim bližje koži
in ga odločno potegnemo. Pri tem ne uporab-
ljamo nobenih mazil, krem ali olja. Narejene
so bile študije, ki so pokazale, da če ga nama-
žemo s kakršnokoli snovjo, naj bi klop ob tem
svoje izločke izločil v telo človeka in v njih naj
bi bili prisotni tudi virusi, predvsem pa boreli-
oza,” opozarja Vajd in dodaja, da v primeru,
da je pri odstranjevanju delček klopa ostal v te-
lesu, obisk pri zdravniku ni potreben. 

V primeru okužbe s klopnim meningoence-
falitisom, sprememb na koži ni. ”Pri KME se
med dvema in štirimi tedni po ugrizu klopa po-
javi prva faza okužbe. Prvi val je podoben gri-
pi ali lažji vročinski bolezni. Sledi obdobje
brez bolezenskih znakov. Drugi val pa nastopi
z zelo visoko temperaturo, glavobolom, bruha-
njem, lahko pride tudi do motnje zavesti, agre-
sije, sprememb vedenja,” je povedal Vajd. 

Pri boreliozi pozorni 
na kožne spremembe

Drugače pa je v primeru lymske borelioze,
kjer pa bolezen ugotovimo na podlagi tipičnih
sprememb na koži. ”Potreben je obisk pri
zdravniku, če nastane kožna sprememba v ob-

liki rdečega kolobarja, ki v sredini začne ble-
deti. Lahko se pojavi na katerem koli delu tele-
sa, ni potrebno, da ravno na mestu ugriza. Lah-
ko je tudi več kolobarjev,” je še pojasnil Vajd.
Cepiva proti boreliozi ni, zato je še posebej po-
membno, da pred odhodom v naravo poskrbi-
mo za čim boljšo zaščito, kar pomeni, da oble-
čemo svetla oblačila, na katerih klopa lažje
opazimo, imamo čim manj odkritih delov tele-
sa, poleg tega uporabimo repelente.

Maja Bertoncelj

Za Medvoščane ugodnejše cepljenje
Od letošnjega julija je v Zdravstvenem domu Medvode tretja doza cepiva proti klopnemu 

meningoencefalitisu za občane Medvod brezplačna. 

Asist. mag. Rajko Vajd, dr. med., spec., je pojasnil
spremembe pri plačilu cepljenja proti klopnemu 
meningoencefalitisu.
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Na Gorenjski glas se želim naročiti najmanj za eno leto (cena izvoda je 1,50 EUR). 

Brezplačno ga bom prejemal 3 mesece, prejel bom od 10- do 25-odstotni popust, enkrat mesečno 
brezplačno objavo malega oglasa, veliko zanimivega branja in darilo:

vzglavnik Slovenske postelje ali darilni bon za refleksno terapijo stopal ali

darilni bon za Očesno optiko Naklo ali palični mešalnik Bosch ali knjigo Pozdravljene gore II.

IME IN PRIIMEK:

NASLOV:

POŠTNA ŠTEVILKA IN KRAJ:

TEL.:                                                           PODPIS:

Naročilnico pošljite na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj ali pokličite na 04/201 42 41.
www.gorenjskiglas.si
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Kartica popustov
Restavracija Beli labod se vam zahvaljuje za zaupanje in vam podarja 
kartico popustov:
- kartica zvestobe
- predplačniška kartica
- darilna kartica.

S kartico popustov boste odslej tudi pri nas zbirali in unovčevali vaš popust.
Popusti se seštevajo ob vsakem nakupu in sicer za nakup v vrednosti vsaj 10
EUR se vam prišteje bonus 1 točke in v vrednosti naslednjih 10 EUR 1 toč-
ka. Bonus prejšnjega nakupa lahko koristite pri naslednjem nakupu. ENA
TOČKA JE EN EVRO!

Kartico popustov lahko pridobi fizična ali pravna oseba s tem, da izpolni
obrazec v naši restavraciji, nato prejme kartico z unikatno člansko številko.
Mesečno se izvajajo akcije, v katerih je ena vrste hrane do 90 odstotkov
cenejša, to ugodnost lahko člani koristijo enkrat na mesec.

Prijavnica za kartico zvestobeZa več informacij 
lahko pišete na

belilabod@hotmail.com ali
pa nam pošljete SMS

sporočilo z vprašanjem 
na št. 041/201 689 

ali 040/353 567
Akcijski popust 

ne velja za dostavo!
DOSTAVA HRANE NA DOM

TEL.: 040 353 567, 041 201 689

Bizantova 22, Preska pri Medvodah
www.beli-labod.com, info@beli-labod.com

pon. - pet.: 10.00 - 12.00
MALICA SAMO 3,80 eur

pon. - pet.: 12.00 - 16.00
KOSILO SAMO 5,80 eur

Delovni čas: pon. - pet.: 10.00 - 22.00
sob. - ned.: 11.00 - 22.00

✂
Do konca septembra s kartico popustov 50% popust na
meni za 2 osebi (ne velja za dostavo)
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Ljudje in dogodki, oglasi

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Poletje se nam izgublja in spet bodo
oživele poti po naši prelepi okolici. Kje sem
posnel ta trop ”gamsov” in kateri hrib je v
ozadju? Odgovore pošljite do konca sep-
tembra na naslov Gorenjski glas, Bleiweiso-
va cesta 4, 4000 Kranj, s pripisom ”za So-
točje”. En pravilen odgovor bomo izžrebali
in ga nagradili. V julijski številki Sotočja pa
sem vas spraševal, kaj je na spodnjem pos-
netku. Sliko sem posnel z ladje na
Zbiljskem jezeru, v ozadju je hrib Breznik.
Tokrat pravilnega odgovora nismo prejeli.

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Tomaž Luštrek, s.p., 
Ladja 30, Medvode
Tel.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO - AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO - VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

S tem kuponom dodatni

5 % popust na akcijske 
gotovinske cene zimskih avtoplaščev 

iz zaloge.

Ste že srečali Marješko Pehto? Prihaja z
Marjete, iz Polhograjcev, pod posebno opravo,
ki spominja na Pehto iz znanega slovenskega
filma Kekec, pa se skriva Vanja Ločniškar iz
Žlebov. Predstavila se je tudi že na nacionalni
televiziji, v preobleki Marješke Pehte pa je kot
del projekta Turističnega društva Žlebe - Mar-
jeta. 

”V društvu smo se odločili lepote naše na-
rave obeležiti še drugače. Naslov projekta Tu-
rizem malo drugače je rdeča nit, ki se vleče
vsa leta delovanja našega društva. Vsako leto
projektu dodamo novo vsebino. Letošnji pod-
naslov je Preko travnikov in gozdov. Na ob-
močju Žlebov imamo čudovite sredogorske
cvetoče travnike, kjer rastejo zdravilne zeli.
Izkoristili bomo naravne danosti in se projekt-
no in strokovno lotili proučevanja in praktične-
ga nabiranja, sušenja, pravilnega shranjevanja
in uporabe zelišč, kot del turistične promocije
in običaja našega kraja. Letos smo s projektom

kandidirali za denar iz občinskega proračuna
in bili uspešni, tako da bomo pospešeno začeli
delovati na tem področju,” je pojasnila Vanja
Ločniškar, že dlje znana po tem, da nabira
zdravilne rožce in jih suši za čaje. Tovrstna
znanja je začela pridobivati pred vrsto leti.
”Prve informacije sem dobila od svoje pokojne
mame. Zapustila mi je nekaj receptov, značil-
nih rožic, ki jih lahko vsak nabere in iz njih
doma naredi zelo dober čaj, ki učinkuje na
zdravje in boljše počutje. To znanje sem potem
nadgrajevala iz knjig, iz izkušenj starejših lju-
di, ki zelo veliko vedo,” pravi Ločniškarjeva. 

Izmed čajev, ki jih pripravlja, na prvo mesto
postavlja mešanico KRT, sestavljeno iz enakih
deležev koprive, rmana in dolgolistnega trpot-
ca. Kot je pojasnila, je to čaj, ki ga lahko pije-
mo daljše obdobje, pomaga pa pri znižanju
sladkorja, holesterola, trigliceridov in je dober
za čiščenje krvi. 

Maja Bertoncelj

Marješka Pehta iz Polhograjcev 
Zdravilne rožce z Marjete predstavlja Vanja Ločniškar 

v preobleki Marješke Pehte.

Vanja Ločniškar, Marješka Pehta, nabira več kot petdeset različnih vrst rožc, izmed čajev, ki jih pripravlja, pa na
prvo mesto postavlja mešanico iz kopriv, rmana in trpotca.

BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure
Ob petkih, sobotah in nedeljah

ocvrte postrvi, jedi z žara, 
sladice ...

Tel. 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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Prodajalne: 

MEDVODE,
Cesta ob Sori 11  
T: 01/3613-300

VODICE,
Kamniška cesta 8 

T: 01/8324-011

VIŽMARJE, 
Tacenska cesta 67

T: 01/5124-666

DOBRUNJE, 
Cesta II. Grupe odredov 43 

T: 01/5471-684, G: 041/321-543

Odpiralni čas:
od ponedeljka do petka od 8. do 19. ure,

ob sobotah od 8. do 13. ure.

VRTNA 
TRATA

NAJBOLJŠI ČAS SETVE 
VRTNE TRATE 

JE SEPTEMBER.

POSEBNA PONUDBA
● SEMENA TRAVNIH MEŠANIC

● GNOJILA

● PREKRIVNA FOLIJA

● VALJAR - IZPOSOJA 

● SEJALNIK IN 

TROSILNIK - IZPOSOJA 
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Ko se dan krajša in zadnje pole-
tne noči postajajo hladnejše, nas
na gredicah začne razveseljevati
množica zvezdastih socvetij je-
senskih aster. Te povsem neza-
htevne trajnice prinašajo barvitost
v cvetlične grede, ko lepota pole-
tnih cvetlic že počasi usiha. Hkra-
ti pa množica pisanih cvetov pri-
vabi na vrt še zadnje metulje,
hrošče in čebele.

Znanih je mnogo vrst aster, av-
tohtonih in gojenih. Skupna vsem
je oblika cveta. Sredi marjetiča-
stih cvetov, ki so lahko vrstnati ali
nevrstnati cvetni koški, so rumeni
krožčasti cvetovi. Obrobne cvetne
lističe najdemo v vseh odtenkih
rožnate, rdeče, vijolične, modre in
bele barve. Zaradi preproste
vzgoje in trpežnosti postajajo
vedno bolj priljubljene v naših vr-
tovih. Pri izbiri teh trajnic bodimo
pozorni na njihovo višino. Nizke
blazinaste in grmičaste vrste do-

sežejo višino od 20 do 50 cm,
medtem ko lahko višje različice
zrastejo tudi do dveh metrov in
potrebujejo oporo. Za rast jim naj-
bolje ustreza sončno rastišče.
Uspevajo tudi v polsenci, vendar
je cvetenje skromnejše in rast raz-
potegnjena ter višja. Najbolj jim
prijajo prepustna in odcedna tla.
Hvaležne nam bodo, če jih bomo
redno dognojevali. Rastline se
bujno razraščajo, zato moramo ob
sajenju upoštevati razdaljo med
sadikami. Ta naj ne bo manjša od
25 cm. Rastline, starejše od treh
let, je priporočljivo zgodaj spo-
mladi razsaditi. S tem rastline po-
mladimo in razmnožimo. Če po-
ganjke jesenske astre prikrajšamo,
ko dosežejo tretjino končne viši-
ne, rastline spodbudimo k bujnej-
ši rasti. Nadzemni del rastline po-
zimi odmre, zato je potrebno spo-
mladi, ko rastlina odžene, suhe
dele očistiti. Jesenske astre niso

dovzetne za veliko bolezni. Naj-
večkrat jih napadejo plesni, pred-
vsem pepelasta, vendar so novejše
sorte nanjo že bolj odporne.

Jesenske astre so ene izmed bolj
trpežnih in nezahtevnih trajnic, ki

z bogato paleto barv pričarajo pi-
sano jesensko vzdušje v našem
vrtu. So tudi odlične cvetlice za
rezano cvetje, saj se v vazi dolgo
ohranijo.

Rok Kogovšek

Jesenske astre 
naznanjajo konec poletja

Te povsem nezahtevne trajnice prinašajo barvitost v cvetlične grede, ko lepota poletnih cvetlic že počasi usiha.
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Družba Sogefi filtration je ob praznovanju
desete obletnice selitve na lokacijo na Ladjo
sredi julija pripravila srečanje, ki se ga je ude-
ležilo več kot petsto sedanjih in nekdanjih za-
poslenih ter predstavnikov lokalne skupnosti
in podjetij. Ogledali so si lahko proizvodne
prostore in tehnologijo, ki jo uporabljajo za
proizvodnjo filtrov. Poleg tega so obeležili še
trideseto obletnico skupine Sogefi, mednarod-
nega podjetja za proizvodnjo filtrov s sedežem
v italijanski Mantovi, ki se uvršča na tretje me-
sto v Evropi na področju filtracije in na drugo
mesto na specializiranih sklopih podvozij, pred
kratkim pa je dobila še novega in pomembne-
ga člana družine, specializiranega tudi za več-
je sklope na motorjih. V Evropi skorajda ni
blagovne znamke, kjer ne bi bili prisotni, tako
med osebnimi vozili, kamioni, kmetijsko me-
hanizacijo, tudi pri industrijskih vozilih. Celo-
tno podjetje oziroma skupina, ki je prisotna na
vseh kontinentih, ustvari na leto kar za 1,3 mi-
lijarde evrov prometa in zaposluje okrog osem
tisoč ljudi. 

V družbi so v desetih letih, odkar so na novi
lokaciji, navkljub vsem spremembam proiz-
vodnega programa obseg izdelanih filtrov pod-
vojili. ”Letos smo že dvakrat presegli milijon
izdelanih filtrov mesečno. Te rezultate dosega-
mo s povprečno 230 zaposlenimi. Letos načrtu-
jemo proizvesti več kot osem milijonov filtrov.
Družba od leta 2003 beleži pozitivni rezultat iz
poslovanja. V letu 2009 je realizacija znašala 9
milijonov evrov, v letu 2010 16,5 milijona ev-
rov, letos pa predvidevamo doseči za 18 milijo-

nov evrov prometa. Da bi s svojimi filtri na tr-
žišču dosegali višjo dodano vrednost, namera-
vamo v prihodnje povečevati proizvodnjo iz-
delkov z višjo tehnološko zahtevnostjo,” je ob
praznovanju povedal Leopold Šmit, generalni
direktor družbe Sogefi Filtration. 

Kot je poudaril, podjetje za proizvodnjo fil-
trov uporablja tehnologijo, ki je okolju prijaz-
na. V letu 2004 so dobili sedanjega lastnika in
pridobili sistemski standard okolja ISO 14001.
”Doslej smo vložili veliko naporov in sredstev

v spremembe tehnoloških procesov, v nove
materiale in v nove produkte, ki so okolju pri-
jazni. Največji delež v naši proizvodnji pred-
stavljajo kabinski filtri, ki so povsem čisti, po-
dobno kot tudi posebni filtri in sestava modu-
lov. Za zračne filtre, ki jih izdelujemo, uporab-
ljamo bodisi predpolimizirane medije ali pa jih
izdelujemo v tunelski peči z zaprtim krogoto-
kom, ki pa razen pare v zrak ne spušča ni-
česar,” je še pojasnil Šmit. 

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

V Sogefiju povečujejo promet
Julija so praznovali deset let od selitve na sedanjo lokacijo na Ladjo. V tem obdobju so obseg izdelanih 

filtrov podvojili. Letos načrtujejo za osemnajst milijonov evrov prometa.

Malo vetrno elektrarno so v Savskih elektrarnah postavili letos maja.

Postavili malo vetrno elektrarno
Na objektu Savskih elektrarn v Medvodah je postavljena mala vetrna

elektrarna. Kot je pojasnil Mirko Javeršek, vodja HE Medvode, je bila
postavljena maja letos. Njena maksimalna moč je 2200 W. Celoten sis-
tem vetrnega generatorja tvori še poseben razsmernik in litij-ionske ba-
terije s kapaciteto 400 Ah. ”Gre za pilotno postavitev prve male vetrne
elektrarne v Savskih elektrarnah Ljubljana v smislu zavezanosti družbe
k pridobivanju električne energije iz obnovljivih virov,” je dejal, in do-
dal, da ima družba poleg hidro proizvodnje, ki predstavlja njeno osnovno
dejavnost, tudi štiri foto napetostne elektrarne, jeseni pa bodo priključili
na omrežje novo foto napetostno elektrarno, ki bo locirana na strehi
kegljišča in stikališča v Medvodah. 

Javeršek je nekaj besed namenil še samemu ravnanju z energetskimi
viri, ki je strateško področje v vsaki državi: ”V času globoke recesije je
bistvenega pomena, da se v družbi zavedajo omejenosti in minljivosti
konvencionalnih neobnovljivih energentov, kot so npr. nafta. Vedno bolj
prihajajo v ospredje sonaraven in trajnostni razvoj ter projektni in okoljs-
ki menedžment, kjer je največji poudarek na obnovljivih virih energije.
V Sloveniji smo na podlagi direktiv Evropske unije sprejeli ambiciozen
cilj, da do leta 2020 povečamo obseg rabe obnovljivih virov iz sedanjih
16 na 25 odstotkov. To so zelo visoki cilji, ki jih brez celovite energetske
izrabe možnih obnovljivih virov ne bomo zmogli doseči. V sprejeti di-
rektivi je zahtevano, da naj bo vsaka stavba, zgrajena po letu 2021, en-
ergetsko samozadostna. Vsaka nova stavba bo praktično tudi mala elek-
trarna.” 

Maja Bertoncelj, foto: arhiv podjetja

V družbi Sogefi Filtration so letos že dvakrat presegli milijon izdelanih filtrov mesečno. Na sliki v proizvodnji
Leopold Šmit, generalni direktor družbe.
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Košarkarji Tinexa Medvod so lansko sezono
v 1. B slovenski košarkarski ligi med štirinajs-
timi ekipami končali na 12. mestu s šestimi
zmagami in dvajsetimi porazi. Trener je bil
Aleš Miklič, najboljši strelec ekipe Žan Jenko,
najboljši skakalec Nik Gregorčič in najboljši
podajalec Robi Babič. Vsi trije so ostali v
Medvodah, sprememba pa je na klopi, še
zdaleč ne edina. Nova sezona se bo začela pri-
hodnji mesec, Medvoščani bodo tekmovali v
2. ligi (1 B ni več), novi-stari obrazi pa si želi-
jo košarko v Medvodah dvigniti na višjo
raven.

Novo vodstvo kluba
Največja sprememba je v vodstvu kluba.

Novi predsednik je Robert Nograšek, sicer di-
rektor Hypo Leasinga PE Kranj, sekretar pa
Igor Kešelj. Slednji se vrača na mesto trenerja
članske ekipe, nazadnje je deloval v Parkljih v
Ljubljani, medtem ko bo mlajše selekcije vodil
Aleš Miklič. Spremembe so tudi v igralski
zasedbi. Iz Parkljev je prišel Dario Krejič, ki je
prva okrepitev. Vrnila sta se Dean Bunčič in
Dušan Dolinar, ki sta bila lansko sezono člana
KK Šenčur. Nova člana sta še Dušan
Adamovič (KK Litija) in Lenart Plavčak (KK
Rogaška). Pridružili so se nekateri mladi per-
spektivni igralci: Žiga Markus (KK Triglav),
Gašper Jeromen (KK Ilirija), Svit Katanec
(KK Olimpija) ter Dino Ajkič in Jaka Štem-
berger (oba KK Helios). S pripravami so za-
čeli 16. avgusta. ”Treniramo dvakrat na dan.
Zjutraj je na programu fizična priprava, zvečer
pa tehnika in taktika. Fantje so zelo delovni in
motivirani,” je dejal trener Igor Kešelj. 

Na treningih mu pomaga znani trener Slobo-
dan Subotić - ”Pixi”, ki že petnajst let živi v
Zg. Pirničah. ”Igor me je prosil, da mu po-
magam in z veseljem sem pristal. S tem je
pokazal, da nima nobenega kompleksa in da bi
se rad kaj naučil od mene. Trenutno imam čas,
ne vodim nobene ekipe, poleg tega stanujem
blizu dvorane. Z veseljem pomagam. Pogoji so
neverjetni, vzdušje je v redu, ekipa je mlada z
nekaj izkušenimi starejšimi igralci. Vidim, da
dnevno napredujejo in da imajo veliko željo.
Delali bomo na vrhunskem profesionalizmu,
ker drugače ne znam. Učim jih, kot bi igrali
evro ligo. Prej ko se bodo navadili na to, lažje

bo za njih in napredovali bodo tako kot
posamezniki kot ekipa,” je na enem izmed
treningov pojasnil Slobodan Subotić. Trening
je bil izredno dinamičen. ”Že dvanajst let sem
profesionalni trener, tako da ne glede na to, ali
treniram Panatinaikos, Olimpiakos ali Med-
vode, je moj način isti,” je pojasnil, o samem
načinu igre pa dodal: ”Trdna obramba, vsako
tekmo iti na zmago, do druge tekme popraviti
napake. Zelo bi bil vesel, če bi Medvode v
bližnji prihodnosti igrale v prvi slovenski ligi.”
O ciljih v letošnji sezoni je več povedal Kešelj:
”Uvrstitev v sredino lestvice. To je letošnji cilj,
potem pa uvrstitev v prvo ligo. Prihodnje leto
praznujemo 60 let košarke v Medvodah in ta
šport želimo dvigniti na višjo raven.” 

Precej višjo raven košarke so gledalci v Med-
vodah lahko videli prvi konec tedna v septem-
bru, ko je v Športni dvorani Medvode v orga-
nizaciji medvoškega kluba potekal mednarod-
ni košarkarski turnir. Poleg domačinov so
nastopili še košarkarji KK Helios Domžale,
nemškega Oldenburga in KK Zagreb. Zmagali
so Nemci, Medvoščani pa so po porazu v tek-
mi za tretje mesto proti Heliosu turnir končali
na zadnjem mestu. ”Glede na to, da sta bila
nasprotnika evroligaški ekipi, Helios pa igra
ligo NLB, sem z nastopom zadovoljen. Smo
pa seveda lahko še precej boljši. Skupaj smo
šele dva tedna. Turnir je uspel, bil je na vi-
sokem nivoju, razočarani pa smo nad obiskom.
Upamo, da bo na prvenstvenih tekmah gledal-
cev več,” je po turnirju povedal kapetan
Tinexa Medvod, izkušeni Dean Bunčič.

”Pixi” s šolo košarke
V Medvodah želijo, da bi dobili čim več

mladih, domačih fantov, ki bi čez leta tvorili
jedro članske ekipe. Korak k temu je

košarkarska šola Pixi, s katero začenjajo v
letošnji sezoni. ”Potekala bo v sodelovanju s
KK Tinex Medvode, namenjena pa je fantom
od 7 do 13 let. Vadba bo v Športni dvorani
Medvode in po osnovnih šolah. Veliko po-
zornost bomo posvetili motoriki, fizični
pripravi in seveda tudi košarki. Želim dati
pečat medvoški košarki,” pravi ”Pixi”. Za
mlajši pogon bosta skrbela Spasoje Todorovič
- Spale, ki je eden najboljših trenerjev za indi-
vidualno pripravo v Evropi, in Miha Bohinc. 

Maja Bertoncelj, 
foto: M. B., Gorazd Kavčič

Spremembe v medvoški košarki
Nov je predsednik kluba Robert Nograšek, na klop članske ekipe se je vrnil Igor Kešelj, pomaga pa mu

znani trener Slobodan Subotić, ki bo imel v Medvodah tudi šolo košarke. V začetku septembra so 
organizirali močan mednarodni košarkarski turnir.

Igorju Kešlju (levo) pri vodenju ekipe letos pomaga Slobodan Subotić (desno). 

Košarkarji Tinexa Medvod so na močnem 
mednarodnem turnirju, ki so ga gostili v domači 
dvorani, po porazu s Heliosom osvojili četrto mesto.

Domače tekme KK Tinex Medvode v
septembru in oktobru (Športna dvorana
Medvode):
27. september ob 17.30: 2. krog Pokala
Spar s Kranjsko Goro
9. oktober ob 19. uri: 2. krog 2. SKL s
Hrastnikom
23. oktober ob 20. uri: 4. krog 2. SKL s
Konjicami
29. oktober ob 18. uri: 6. krog 2. SKL z
Jančami
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Tajda Bestijanič iz Zbilj, Kaja Podobnik iz
Škofje Loke in Janine Koleta iz Ljubljane, edi-
na že z WTA točkami, je trojica teniških
igralk, na katere v Teniški sekciji Partizan
Medvode trenutno najbolj računajo. Zanje skr-
bita trenerja Domen Knez in Klemen Marolt,
kondicijski trener je Boštjan Petraš, v fitnesu
pa delajo pod vodstvom Tomaža Štimca. 

”Kljub temu da smo še v obdobju tekmovanj,
pa je naš trening že usmerjen v novo sezono. Naš
cilj je z vsemi tremi priti na svetovno lestvico, v
letu ali dveh okrog petstotega mesta, končni cilji
pa so še višji. Dekleta trenirajo po štiri ure na
dan, proste so le ob nedeljah. V kratkem se
bomo z zunanjih igrišč preselili pod balon,” je
povedal trener Domen Knez, na vprašanje, na
čem bodo na poti do cilja morale največ postori-
ti, pa je odgovoril: ”Največ jim manjka fizična
pripravljenost, tudi taktika in samozavest, da za-
čnejo bolj verjeti, da lahko nekaj naredijo tudi na
mednarodni sceni. Tehnično ne zaostajajo. Man-
jka jim dve, tri leta treninga na polno. So pa
blizu. Lahko igrajo z igralkami, ki so uvrščene
okrog petstotega, šeststotega mesta.” 

”Za mano je solidna sezona. V novi želim
na turnirjih osvojiti točke in se uvrstiti na sve-
tovno lestvico. Mislim, da mi s trdim delom
in vztrajnostjo lahko uspe. Ne bo pa lahko,”
so besede 20-letne Tajde Bestijanič. Napre-
dovati si želi tudi 17-letna Janine Koleta: ”V
letošnji sezoni sem igrala kar nekaj mednaro-

dnih turnirjev. Imam tri točke in na svetovni
lestvici sem na 1219. mestu. Želim priti med
prvih petsto. Upam, da bom imela dobre
pogoje za trening, da bom lahko trenirala pet
do šest ur na dan, kot trenirajo ostala dekle-
ta.” Uvrstitve na svetovno lestvico si želi tudi
22-letna Kaja Podobnik, na 10. mestu na
slovenski lestvici najvišje uvrščena igralka
Partizana Medvode: ”V letošnji sezoni sem
imela poškodovano zapestje, tako da sem dva,
tri mesece bolj počivala. Sedaj znova lahko
treniram. Ker bom absolventka, se bom imela
čas posvetiti tenisu. Prvi cilj so WTA točke.”
Dekleta na igriščih v Medvodah lahko v akciji

vidimo le na treningih, saj infrastruktura ne
dopušča, da bi organizirali kakšen turnir ali
odprto prvenstvo. ”Žal tem dekletom ne more-
mo dati domačega turnirja,” pravi Knez. Poleg
omenjene trojice imajo v članskih vrstah še
Romino Jarc iz Ljubljane, Marušo Čuk iz
Medvod in Laro Jerše iz Zbilj. ”V krajšem ob-
dobju največ stavimo prav na dekleta, v katere
smo tudi največ vložili. Imamo tudi perspek-
tivne mlade igralke in igralce, ki pa imajo pred
seboj še vrsto let treninga,” je še dejal Knez.
Sicer pa septembra v Teniški sekciji Partizan
Medvode otroke vpisujejo v teniško šolo.

Maja Bertoncelj

Preboj na svetovni lestvici

Domen Knez, Kaja Podobnik, Janine Koleta, Tajda Bestijanič in Klemen Marolt

Kolesarska smetana v Medvodah
Grega Bole (Lampre - ISD, na sliki drugi z leve), Borut Božič

(Vacansoleil - DCM, tretji z leve), Kristjan Koren (Liquigas - Can-
nondale, desno) in Gorazd Štangelj (Pro Team Astana, levo) je čet-
verica slovenskih kolesarjev iz ProToura, ki je 30. avgusta nastopi-
la na 11. kriteriju v Medvodah. Poleg njih je bilo na startu še nekaj
slovenskih kolesarjev, ki vozijo za tuje ekipe in seveda kolesarji slo-
venskih ekip z izjemo Perutnine. Obetala se je zanimiva dirka s fi-
nalnimi štiridesetimi krogi že v soju žarometov. Kot prvemu je tret-
jič uspelo zmagati Gregi Boletu, kolesarju iz Begunj na Gorenj-
skem, ki je le nekaj dni prej dosegel največjo zmago v karieri. Naj-
boljši je bil na klasiki za VN zahodne Francije. ”Kriterij v Medvo-
dah je eden najlepših v Sloveniji, tako da če smo le doma, se ga radi
udeležimo tudi tekmovalci, ki nastopamo v ProTouru. Danes smo se
dogovorili, da grem jaz na zmago. Delali so zame in dokazali, da so
izjemni fantje,” je po zmagi, ki jo je dosegel kljub padcu v enem iz-
med krogov, povedal Grega Bole. Drugi je bil Borut Božič, tretji pa
Luka Mezgec (Sava). Nagrado za najboljšega mladinca je dobil
osmouvrščeni Matej Mohorič (Sava). Že pred dirko elite so se šte-
vilnim gledalcem predstavile ženske, slavila je Živa Verbič (Klub
Polet Garmin), na odprtem prvenstvu Medvod za rekreativce pa je
bil najboljši Borut Rovšček (KK Soča). Atraktivno tekmovanje je
tudi letos organiziralo Kolesarsko društvo Rog. M. B.
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V dobri kondiciji tudi starejši
Za zdravje in dobro počutje je pomembno gibanje v vseh življenjskih obdobjih. ”Aktivni morajo biti tudi
starejši, za katere je vadba posebej prilagojena. Poudarek je na vajah za hrbtenico, trebuh in medenični

obroč,” pravi nekdanja atletinja Eufemija Štorga.
Jesen je čas, ko se športna rekre-

acija začne seliti v dvorane. Šte-
vilni se odločajo za skupinske
vadbe, ki je organizirana tako za
najmlajše kot tudi za starejše. Še
posebej pri slednjih mora biti
skrbno pripravljena. Vse več sta-
rejših se zaveda pomena ohranja-
nja gibalnih sposobnosti do pozne
starosti.

”Tudi za starejše je pomembno,
da so v kondiciji, kot pravimo, da
so fit. Še posebej pomembne so
vaje za ojačanje stabilizatorjev tru-
pa. Ravno pri hrbtenici in trebuhu
nastaja največ problemov,” je po-
vedala Eufemija Štorga, ki bo le-
tos imela v okviru ŠD Efi organizi-

rano tudi vadbo za starejše. Dodala
jo je k že ustaljenim vadbam za
najmlajše, telovadbi za mamice in
vse tiste, ki želijo izgubiti kakšen
odvečni kilogram, in rojstnodnev-
nim zabavam. Vadba je namenjena
ženskam od petdesetega leta staro-
sti. ”Potekala bo eno uro. Začnemo
z rahlim ogrevanjem na mestu, rah-
lim tekom, nadaljujemo z razgiba-
vanjem celotnega telesa in razteza-
njem, s krepilnimi vajami, na kon-
cu pa sledi še sprostitev. Velik pou-
darek je na vajah za hrbtenico, tre-
buh in medenični obroč, vključu-
jem tudi pilates,” je opisala potek
vadbe, za katero pravi, da ni pretira-
no fizično naporna in prilagojena

starostni skupini. ”Ni potrebno, da
ste fizično dobro pripravljene ali že
vešče posameznih vaj. Pomembna
je dobra volja in primerna športna
oprema,” pove Efi.

Če imate kakršnekoli zdravstve-
ne težave, morate o njih vaditelja

predhodno obvestiti. ”Na primer
tiste, ki imajo hujše oblike osteo-
poroze, določenih vaj ne smejo iz-
vajati in jih nadomestijo s primer-
nimi,” je še povedala nekdanja at-
letinja.  

Maja Bertoncelj 
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Vabi vse otroke na 
športno vadbo in 
rojstnodnevne zabave 
v športno dvorano 
v Medvodah:

VADBA OTROK OD 4 DO 5 LET 
(ponedeljek in četrtek od 16. - 17. ure)

VADBA OTROK OD 3 DO 4 LETA
(torek in četrtek od 17. - 18. ure)

VADBA OTROK OD 2,5 DO 3 LETA
(sreda od 16. - 17. ure)

ATLETIKA

ROJSTNODNEVNE ZABAVE potekajo 
v petek popoldne in soboto 

ANIMACIJE

Vpisi v ŠD Efi bodo potekali 27. 9. in 29. 9.
2011 od 17. - 18.30.

ORGANIZIRANA 
FITNES VADBA ZA 

VSE ŽENSKE IN MAMICE

Vse ženske in mamice vabimo 
na organizirano fitnes vadbo 

v dopoldanskem in
popoldanskem času.

Če želite oblikovati svoje telo in 
izgubiti kakšen kilogram, se pridružite

našim vadbenim skupinam.

Vadba bo potekala kombinirano 
(aerobno in anaerobno) s kombinacijo

fitnesa, pilatesa, krožnih vadb, ter
skupinske vadbe, tako bomo krepili 

in oblikovali svoje telo!

Vse vadbe se pričnejo 3. oktobra
2011 v športni dvorani v Medvodah.

TELOVADBA ZA STAREJŠE

vadba bo potekala eno uro 
in je prilagojena starejšim.

Potekala bo pod strokovnim vodstvom
in vključevala vaje za moč, gibljivost in
ravnotežje, poseben poudarek pa je na
vajah za hrbtenico in medenični obroč.

Pri vadbi premagujemo lastno težo,
uporabljamo tudi drobne rekvizite.

To ni aerobika! Ne vključuje poskokov
in koreografije, prilagojena je vsakemu
posamezniku!

Vadba bo potekala enkrat tedensko,
termin bo naknadno določen, v športni
dvorani v Medvodah, pričetek vseh
vadb bo 3.10.2011.

VSE DODATNE INFORMACIJE DOBITE V ŠD EFI NA MOBI.: 041/282-960 
ALI NA E-POŠTI: efi.storga@gmail.com. Vljudno vabljeni Eufemija Štorga

Primeri vaj, ki jih lahko izvajate tudi doma:
- V položaju na vseh štirih dvigujete enkrat desno roko in levo
nogo, drugič levo roko in desno nogo.
- Uležete se na hrbet, roke daste za glavo in počasi dvigujete
zgornji del trupa, zadržite nekaj sekund in spustite.
- Oprete se na komolce in dvigujete noge gor in dol. 
- Delate počepe na mestu.
- Vaja izpadnega koraka.

TELOVADBA ZA
PREDŠOLSKE OTROKE
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Tekel na svetovnem prvenstvu
Atletska sekcija Partizan Medvode letos beleži enega svojih največjih uspehov. Njihov tekmovalec Luka

Janežič je v teku na 200 m nastopil na svetovnem prvenstvu za mlajše mladince.
Za atleti Atletske sekcije Parti-

zan Medvode je uspešno poletje.
”Beležimo enega največjih uspe-
hov kluba. Za nami je zagotovo
ena najboljših sezon doslej,” je
uvodoma povedal Franci Bohinc,
vodja Atletske sekcije Partizan
Medvode. Najbolj so ponosni na
Luka Janežiča, ki je julija v teku
na 200 m nastopil na svetovnem
prvenstvu mlajših mladincev v
Lillu v Franciji. Poleg tega so
osvojili kar nekaj medalj na dr-
žavnih prvenstvih, poleg Janežiča
še Aljaž Knific, Timotej Pevec in
Lara Janežič. 

”Rezultati so plod dobrega tre-
ninga že v zimskem delu sezone.
Kljub vsemu pa nas je Lukova
uvrstitev na svetovno mladinsko
prvenstvo kar malce presenetila.
Res pa je, da je že v začetku spo-
mladi kazal dobro formo,” je dejal
Bohinc. Normo v teku na 200 m
je izpolnil s časom 22 sekund in
25 stotink. Na svetovnem prven-
stvu je bil nato v konkurenci 77
tekmovalcev 44., deveti med letni-
ki 1995. ”Normo sem izpolnil na
tekmi, kjer smo imeli za to še zad-
njo priložnost. Bilo je preseneče-
nje za vse,” pravi Luka Janežič,
atlet iz Vodic, ki že od sedmega

leta trenira v medvoškem klubu.
Nastop na svetovnem prvenstvu je
bil zanj velika izkušnja, opisal pa
ga je z naslednjimi besedami:
”Nastopil sem sproščeno, nisem
imel kakšne posebne treme. Odte-
kel sem po pričakovanjih. Čas je
bil 22,48.” Z uvrstitvijo na veliko
tekmovanje so zrasla tudi pričako-
vanja. ”V prihodnji sezoni bi rad
tekel še na 400 m. Treningi so že
usmerjeni k temu. Cilj bo izpolni-
tev norme na 400 m in potrditev
norme na 200 m za evropsko pr-
venstvo,” še pravi 15-letni dijak
živilske šole v Ljubljani. Bohinc v
njem vidi velik potencial prav v
teku na 400 m. ”Po mojem mne-
nju je idealen tekač za to razdaljo.
Zaznamuje ga predvsem dolg ko-
rak, ni pa toliko eksploziven. Na-
črtujemo, da bo v prihodnji sezoni
teku na 200 m dodal še tek na 400
m. Cilj je uvrstitev na evropsko
prvenstvo. Izvrstno bi bilo, če bi
mu uspelo priti v polfinale, torej
med najboljših šestnajst,” upa Bo-
hinc. 

Člani Atletske sekcije Partizan
Medvode v poletnih mesecih tre-
nirajo na stadionu v Tacnu, pozi-
mi pa v dvorani, najboljši tri- do
štirikrat na teden na ŽAK-u v

Ljubljani. Tam bo treniral tudi
Luka Janežič, ki je z uspehi dobil
generalnega sponzorja, podjetje
Brinox. Sicer pa v Medvodah v at-

letsko sekcijo v teh dneh vpisujejo
nove člane. Več informacij na
040/652 216 (Frenk).

Maja Bertoncelj

Izboljšajte svoje zdravje, počutje in videz s pomočjo vadb v ŠD LONA.
Lepo vabljeni na teden odprtih vrat od 12. do 16. 9. 2011, 

v katerem je prvi obisk vadbe brezplačen - neobvezujoč.
ZUMBA - Zumba je latino plesna - fitness vadba, sestavljena iz enostavnih korakov, zato ji lahko
sledi vsak, ne glede na spol, starost, plesno predznanje in telesno pripravljenost. Na Zumbi 
uživamo, se zabavamo, sprostimo, hkrati pa kurimo kalorije in maščobe ter krepimo mišice. Vadba
poteka ob ponedeljkih ob 20. uri v pastoralnem domu Preska, ob torkih ob 19. uri in ob četrtkih
ob 20. uri v OŠ Smlednik, in ob sredah ob 20.15 v dvorani Carka v Vižmarjih.

PILATES - JOGA - Pilates - joga je vadbena ura, kjer kombiniramo vaje iz pilatesa in joge, za
okrepitev mišic celotnega telesa, s poudarkom na trebušnih in hrbtnih mišicah, ki so »center« 
našega telesa. Pilates - joga odpravlja bolečine v križu, vidno izboljša gibljivost, ravnotežje ter 
stabilizira trup in hrbtenico. Za vadbo potrebujete s sabo blazino. Vadba poteka ob ponedeljkih
ob 18.45 v pastoralnem domu v Preski.

Informacije: Polona Plešec, tel: 041/276-884, 
e-mail: lona.plesec@gmail.com, spletna stran: www.sd-lona.webs.com

Luka Janežič se je osredotočil na tek na kratke proge. V prihodnji sezoni bo 
200-metrski razdalji dodal še enkrat daljšo.

Državno prvenstvo v standardnih in 
latinskoameriških plesih

Plesni klub MiranDance vabi, da se udeležite Državnega prvenstva
v standardnih in latinskoameriških plesih, ki bo v soboto, 8. oktobra,
v Športni dvorani Medvode. Kvalifikacije v vseh kategorijah se bodo
začele ob 14. uri, večerna gala prireditev pa ob 19. uri. Prisotni bodo
najboljši plesni pari iz vse Slovenije in tudi plesne zvezde z malih za-
slonov. Kandidata za eno izmed medalj bosta tudi plesni par PK Mi-
ranDance, brat in sestra Matej in Anja Pritekelj iz Pirnič. Za učence
osnovnih šol, ki bodo vstopnico dobili v šoli, bo vstop prost. M. B.

Avbljeva poškodovana in z medaljo
Slovenska padalska reprezentanca je v drugi polovici avgusta tek-

movala na evropskem prvenstvu v klasičnem padalstvu v Kikindi v
Srbiji. V reprezentanci je bila tudi Irena Avbelj, najboljša športnica
zadnjih let v občini Medvode. Prvenstvo se ni izšlo po njenih željah.
Domov se je vrnila predčasno, razlog pa je bila poškodba, do katere
je prišlo pri pristanku v tretji seriji figurativnih skokov. Do takrat je
bila Avbljeva vodilna s kar lepo prednostjo. Je pa osvojila medaljo v
skokih na cilj, kjer je bila druga. Po smoli je v figurativnih skokih
končala na desetem mestu, v kombinaciji pa je bila četrta. M. B.
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Moj dom

Kolesa, skuterji,
rolke na električni pogon

Na največjem svetovnem kolesarskem sejmu
Eurobike v Nemčiji so električna kolesa bila
predstavljena kot del najbolj napredne kole-
sarske tehnologije. Prodaja v Evropi je letos za
trikrat presegla lansko, kar pomeni, da so se
električna kolesa dokončno prijela med kupci
oziroma uporabniki. V zahodni Evropi ocenju-
jejo, da bodo mestna kolesa na elektriko že čez
tri leta povsem vsakdanje mestno prevozno
sredstvo in ne prestiž in izjema, kot je bilo do
letošnjega leta. V podjetju Tehnosol smo si za
pokušino izposodili električno kolo, skuter na
električni pogon in za dodatno zabavo še elek-
trično rolko. 

Kolesa in skuterji imajo vgrajen brezkrtačni
električni motor v samem kolesu, ki nam po-
maga pri vožnji. Električna kolesa omogočajo
premagovanje daljših razdalj, pri čemer vožnja
ni samo manj naporna, temveč predstavlja ve-
liko olajšanje za vse, ki poganjanja v klanec ne
zmorejo ali pa bi želeli na potep s prijateljem z
več kondicije. 

Prav tako kolesa in skuterji na električni
pogon ponujajo alternativo vožnji motornih
vozil npr. na poti v službo, po nakupih itd,
vožnja z njimi pa je zelo ekonomična, saj vas
bo prevoženih 100 kilometrov stalo le okrog 10

centov. Kolesa in določeni modeli skuterjev so
omejeni na 25 km/h, tako za vožnjo z njimi ne
potrebujete posebnih dovoljenj, registracije.

Zaključno mnenje uredništva Sotočje je bilo,
da, če se enkrat pelješ z električnim kolesom
po mestu, ne vidiš razloga, da bi se še kdaj
vozil z navadnim kolesom. Mogoče se sliši
pretirano, pa vendar, ko boste, če boste, kdaj
imeli priložnost preizkusiti ga, boste verjeli
našemu zaključku. Cene so vse dostopnejše in
danes si električno kolo oz. skuter lahko
privoščite za povsem običajno ceno kvalitetne-
ga kolesa. Električna rolka pa je svoje poglav-
je in je za mladino povsem nova oblika zabave. 

Miroslav B. Cvjetičanin

Električno kolo

Električni skuter Električna rolka
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Avto

Zbiljska cesta 5, Medvode, www.avto-stekla.si

Zbilje 4a, 1215 Medvode
tel.: 01 361 34 55, 361 41 87, gsm: 041 944 087

LAKIRANJE V KOMORI
Polin - Italija

STANDOX AVTOLAKI

Marko Banič s.p.

PRODAJA IN ODKUP VOZIL!   

Črešnik, d.o.o., Medvode 
Spodnja Senica 20, Medvode
www.cresnik.si     

PRODAJA VOZIL: 051 612 888
TRGOVINA: 01/ 361 22 55
SERVIS: 01/ 361 75 20

Novi malček KIA Picanto

KIA Sportage

Čisto novi KIA Rio

VABLJENI NA TESTNE VOŽNJE

Novo v Medvodah na klancu pri krožišču.

Prodaja in odkup rabljenih vozil
po izjemno ugodnih cenah.

Možnost financiranja na položnice z minimalnim pologom. 

JBA TRADE, d. o. o.
Gorenjska c. 50/c, 
Medvode
www.jba-trade.si
GSM: 041/750 -902

GARANCIJA DO 24 MESECEVGARANCIJA DO 24 MESECEV
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AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Splošni servis vozil

■ Diagnostika vseh tipov
vozil!

■ Servis klimatskih
naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

www.avtojamnik.si

d.o.o.

Češka misija prihodnosti
Škoda postavlja na ogled predserijsko izvedbo nove kompaktne

limuzine MissionL.

Na avtomobilskem salonu v Frankfurtu če-
ška Škoda predstavlja predserijsko izvedbo
nove kompaktne limuzine z imenom Missi-
onL, ki bi bila lahko tudi napoved nove gene-
racije modela Octavia. Tovarna iz češke Mla-
de Boleslave bo v svojo prodajno paleto do-
dala še šesto serijo, ki jo bodo postavili na ce-
ste v Evropi, Rusiji in na Kitajskem, povsod z
manjšimi prilagoditvami. Z novim modelom
želijo pri Škodi uresničiti strategijo rasti in
do leta 2018 doseči prodajo poldrugega mili-
jona avtomobilov na leto. V ta namen napo-
vedujejo pravo modelno ofenzivo, saj bodo v
prihodnjih dveh ali treh letih vsakih šest me-
secev predstavili nov avtomobil. Svoje aktiv-

nosti bo Škoda okrepila predvsem na hitro ra-
stočih trgih, t. j. na Kitajskem, v Rusiji in In-
diji, kjer bo razširila svoje proizvodne kapa-
citete. V Indiji bodo novo kompaktno limuzi-
no začeli izdelovati še letos, na Kitajskem pa
leta 2013. Sredi leta 2013 bo tam stekla tudi
proizvodnja kompaktnega športnega teren-
skega vozila Yeti, ki ga bodo začeli izdelova-
ti tudi v Rusiji. Ob tem Škoda nikakor ne bo
zanemarila evropskega in domačega, češke-
ga, trga: v matični tovarni v Mladi Boleslavi
bodo v prihodnje poleg Fabie in Octavie iz-
delovali še tretji model, za kar bodo ustrezno
povečali kapacitete.

Matjaž Gregorič
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PLIN V VSAKI
11. DOSTAVLJENI 
ZELENI JEKLENKI 
JE ZA VAS 
BREZPLAČEN. 

DOVOLITE NAM, 
DA NAMESTO VAS 
POTUJEMO MI

Zelena jeklenka je 
čista, varna in vselej 
pravilno polnjena.

Kjerkoli ste, vam jo 
brezplačno pripeljemo 
na dom in priključimo, 
na vašo željo pa vam tudi 
brezplačno zamenjamo 
tesnilo in pregledamo 
napeljavo.

NESKONČNO UDOBNO, 
VEDNO ZANESLJIVO IN 
VARNO.

080 2005

NAROČILA, 
24 UR NA DAN
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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HALO telefon: 
041/ 629 777, 041/ 628 777

IN DOSTAVA HRANE NA DOM

■

Pri naročilu pic pijača GRATIS!

Finžgarjeva 18, Medvode

MALICE
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Pizze razvažamo: pon. - pet: 10.00 - 22.00, sob., ned.: 12.00 - 22.00

V akciji 
ESKUTER
smo izžrebali 
naročnike pic:

1. nagrada ESKUTER - 
Erik Steklačič, Ivančna Gorica;

2. nagrada bon v vrednosti 50 evrov -
Mirko Košak, Hosta;

3. nagrada 2 pici - 
Lavra Hribernik, Suhadole.

ČESTITAMO!

MALICE 9-17 ure

pon.-pet. od 3,40 €
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22,00 € (4 osebe)



-18%
popusta* 

VABLJENI V NAŠO PRENOVLJEN0 POSLOVALNICO!
AKCIJA traja od 18. 08. do 18. 09. 2011

Medvoška cesta 3, Medvode; www.optikamali.si

Praznujte z nami!

18 let 
Optike
Mali

*Velja za vsa korekcijska in soncna ocala. Popusti se ne seštevajo.ˇ ˇ
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